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Lijst van Moties en Toezeggingen                   

RAADSVERGADERINGEN t/m 12-11-2019 zijn verwerkt,

Aan de bestuursondersteuning, met het verzoek deze lijst ter kennis te brengen van het college en de organisatie, en waar nodig actie te (laten) 
ondernemen en de laatste stand van zaken weer te geven. 

Datum 
vergader
ing

Onderwerp en 
portefeuillehouder

Actie/toezegging Stand van zaken Planning Afdoenings-
voorstel

1 7-11-
2017

(81) Motie M-1 van 
CDA, D66 en PvdA 
over duurzaamheid in 
de sport.

Roept het college op om:
 De verenigingen nog voor het einde van dit jaar te 

informeren over het vervolg op de nul metingen. 
 Per vereniging concreet aan te geven wat men 

nog van de gemeente kan verwachten en binnen 
welk termijn. 

  Opnieuw metingen uit te laten voeren daar waar 
de uitkomst van de 0-meting door de tijd is 
achterhaald

 Verenigingen te informeren over het project ‘vitale 
sportparken’ en hen hierin te begeleiden

  Verenigingen actief bij elkaar te brengen om 
kennis te delen;

 Nog voor 1-6-2018 te komen met een visie over 
duurzame sport en sportfaciliteiten in Overbetuwe

De wethouder heeft tussen eind  
2018 en begin 2019 gesprekken 
gevoerd met alle verenigingen 
met een accommodatie (voetbal, 
tennis en hockey). Hierbij is 
veldcapaciteit voor wedstrijden 
en trainingen onderwerp van 
gesprek geweest. Met Excelsior 
Zetten zijn wij nog in gesprek 
over uitbreiding van 
veldcapaciteit. Alle andere 
verenigingen hebben voldoende 
capaciteit. Wij hanteren hierbij 
de KNVB en andere landelijke 
normen voor 
capaciteitsberekening. 
Verenigingen die aangaven 
interesse te hebben voor 
verduurzaming hebben wij actief 
in contact gebracht met een 
bureau (Sportief Opgewekt) die 
hen hierbij kan helpen.
Afspraken over bekostiging van 
accommodaties zijn bij alle 
verenigingen bekend. Tijdens de 
zogenaamde 
sporttafelgesprekken zijn de 
verenigingen gepolst naar hun 
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interesse voor Vitale 
Sportparken. Er loopt een 
onderzoek naar kansrijkdom 
voor de verschillende 
sportparken. Na een bureau 
inventarisatie bespreken wij de 
kansen en voorwaarden met de 
verenigingen en relevante 
(maatschappelijke) partners. Met 
het sluiten van een Lokaal 
Sportakkoord benaderen wij alle 
(sport)verenigingen en clubs om 
afspraken te maken over 
gezamenlijke ambities. Of de 
verenigingen daarna ook 
periodiek bij elkaar willen komen 
om kennis te delen is aan hen. 
Via o.a. de sportcafés van 
Overbetuwebeweegt.nl 
informeren en ondersteunen wij 
verenigingen actief op voor hen 
relevante thema’s (w.o. 
duurzaamheid, werving 
vrijwilligers, bestuur 
ondersteuning). Via 
raadsinformatie memo Sport 
(corsa nr. 19inf00087) 
informeerden wij u over 
verschillende ontwikkelingen op 
speerpunt Sport waaronder het 
proces rond de integrale 
Sportnota.
Krijgt een plek in de Sportnota 
die in het vierde kwartaal aan de 
raad wordt aangeboden.

T1 7-11-
2017

Schuldhulpverlening. Een voorstel omtrent de schuldhulpverlening zal 
volgens planning 6 februari in de raad komen

Op 6/2/2018 is het 
uitvoeringsplan; Opgeteld Beter 
aangenomen door de Raad. 
Behandelend ambt.: Carin 
Wustefeld

Q2 2018 Afgehandeld
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2 7-11-
2017

(82) Motie M-2 van 
CDA, CU, PvdA, GL en 
D66 over 
peuterspeelzaalwerk/ 
kinderopvang.

Verzoekt het college om:
 in de kadernota 2019 (juni 2018)  met een 

voorstel te komen om het jaarlijkse 
begrotingstekort structureel op te lossen (binnen 
de kaders van het begin 2014 door de raad 
aangenomen amendement) en daarbij de raad 
ook te informeren over de evt. wensen en 
bedenkingen van de SPO bij dat voorstel indien 
over het voorstel geen volledige 
overeenstemming bestaat.

 zo spoedig mogelijk de raad te informeren over  
de uitkomst van “de budgettaire afstemming die in 
overleg met de afdeling Financiën nog moet 
plaatsvinden” m.b.t. de uitvoering van de met 
SPO gemaakte afspraak over een aanvullende 
subsidie van € 30.000,-- voor 2018.

CU:  of en hoe afgehandeld

“In 2018 heeft SPO diverse 
malen overleg gehad met de 
gemeente Overbetuwe over de 
financiering. SPO heeft een 
voorstel gedaan om de 
financieringswijze op een aantal 
punten aan te passen. Zo is 
voorgesteld om het tarief dat de 
gemeente Overbetuwe betaalt 
aan te sluiten bij de tarieven die 
de ouders betalen. Daarnaast is 
besproken dat per locatie wordt 
gekeken wat de beste 
openingstijden zijn en dat de 
gemeente de daadwerkelijke 
openingsuren vergoedt. En als 
laatst is in het voorstel 
opgenomen dat de vergoeding 
voor VVE-kinderen te verhogen.”  
Het voorstel van SPO uit 2018 
wordt opgevraagd en vervolgens 
samen met een memo naar de 
raad gestuurd in ieder geval in 
het eerste kwartaal van 2020.

T2 7-11-
2017

Informatiebeveiliging Informatiebeveiliging heeft in onze organisatie 
voldoende aandacht, wat in een 
informatiebijeenkomst uitgelegd kan worden

In Q4 2019 of Q1 2020 zal er op 
eigen initiatief door Bernard 
Jansen een 
informatiebijeenkomst 
georganiseerd worden voor de 
raad. Op dinsdag 11/6 heeft 
Bernard op de informatiemarkt 
gestaan om 
informatiebeveiliging toe te 
lichten.
PvdA:  Is nog niet uitgevoerd. 
Wijze van verzamelen en 
gebruik van informatie verdient 
bespreking.

Q2 2020
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9/12: De raad wordt 
geïnformeerd over de 
bewustwordingscampagne die in 
2020 loopt binnen onze 
bedrijfsvoering omtrent 
informatiebeveiliging. 
Waarschijnlijk middels een 
informatiebijeenkomst.

3 7-11-
2017

(83) Motie M-3 van 
CDA, D66, GBO en 
PvdA over Wanmolen 
Zetten.

Roept het college op om:
 De Raad voor 1 januari 2018 te informeren over 

de plannen m.b.t.de  Wanmolen 
 Bij het uitwerken van de plannen nadrukkelijk 

rekening te houden met de aanbevelingen van 
ZOZ en de Dorpsraad

 Bij de uitwerking van deze visie voor 
maatschappelijke voorzieningen maximaal 3 
scenario’s te hanteren namelijk:
1. Nieuwbouw op de locatie van de Wanmolen 

met behoud van alle huidige maatschappelijke 
functies, inclusief recreatieve binnensport en 
bewegingsonderwijs.

2. Als scenario 1 met uitzondering van de 
recreatieve binnensport. Deze binnensport 
activiteiten verplaatsen naar het HPC.

3.  Huidige locatie afstoten en nieuwbouw van 
een minimale voorziening voor 
bewegingsonderwijs. Nieuw te bouwen 
sportzaal bij HPC en sociaal culturele functies 
in andere locaties onderbrengen. 

 Duidelijkheid te geven over het verdere proces en 
de wijze waarop de Raad wordt geïnformeerd

 Een definitief besluit nog voor maart 2018 aan de 
Raad voor te leggen 

Deze motie is afgehandeld. 
Zoals de raad vraagt heeft zij 
voor 1 januari 2018 een 
informatiememo gekregen 
(17INF00161) en nog voor maart 
2018 een raadsvoorstel hierover 
aangenomen (18RV000004)
Wanmolen Zetten is daarna 
opgenomen als Speerpunt

PvdA:  Informatiememo betekent 
niet dat er duidelijkheid is over 
scenario.

9/12 De motie vroeg twee 
dingen:
1. De Raad voor 1 januari 2018 
te informeren over de plannen 
m.b.t.de  Wanmolen
2. Een definitief besluit nog voor 
maart 2018 aan de Raad voor te 
leggen.

Beide zijn gebeurd. 
Besluitvorming over de 
Wanmolen echter (nog) niet. Het 
scenario Wanmolen Light is 
aangenomen als 
voorkeursscenario met een 
amendement om in het vervolg 
de optie van 3 zaaldelen (ipv 2 
in het scenario) te onderzoeken. 
Daarop hebben veel gesprekken 
met partijen in Zetten 

Q1 2020
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plaatsgevonden. Daaruit bleek 
niet alleen een aanscherping 
van het programma voor De 
Wanmolen maar ook een wens 
om het basisonderwijs te 
concentreren bij De Wanmolen.  
Daarnaast is door een 
intensieve participatieronde een 
uitgebreidere programma van 
wensen opgeleverd zoals een 
gezondheidscentrum. Dit vraagt 
een zorgvuldige 
stedenbouwkundige visie en 
fasering in de planvorming. Een 
uitgewerkt plan leggen wij Q1 
2020 aan de raad voor.

T3 7-11-
2017

Bibliotheekvisie De visie op bibliotheken zal volgens planning 6 
februari worden behandeld in de gemeenteraad

In 2016 is de gemeentelijke visie 
op bibliotheekfuncties 
vastgesteld. Daarna is veel 
gesproken over het 
exploitatietekort van de 
bibliotheek in relatie tot de 
uitvoering van de visie. In april 
van dit jaar is er een 
informatiebijeenkomst geweest 
met de raad. In mei een 
rondetafelgesprek en in oktober 
is in een voorbereidende 
vergadering de 
Uitvoeringsagenda 
bibliotheekwerk 2020-2024 
behandeld. Deze is op 12 
november in de raad 
vastgesteld. In de begroting voor 
2020 is extra geld opgenomen 
voor de bibliotheek. Hiermee 
kan de uitvoeringsagenda 
gefinancierd worden.

Q4 2019 Afgehandeld
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4 7-11-
2017

(84) Motie M-4 van alle 
fracties over Zicht op 
de Rijn

verzoekt het college om:
- de mogelijkheden te inventariseren om de door 

de dorpsraad Heteren en de gemeentelijke 
organisatie vanuit het dorpsontwikkelingsplan 
opgezette plannen verder vorm te geven

- hierbij ook faseringsmogelijkheden te bespreken 
in overleg met de dorpsraad.

- Voor de kadernota 2019 (juni 2018) met een 
concreet voorstel naar de Raad te komen hoe 
e.e.a. vormgegeven kan worden, met welk 
tijdspad en met welke financiering

- Met de vormgeving van dit project optimaal aan te 
sluiten op reeds geplande werkzaamheden als 
aanpassen/vernieuwen riolering, bestrating etc,..

PvdA; Waar is afhandeling terug 
te vinden? Inclusief tijdspad en 
financiering.

9/12 Kastanjelaan in onderdeel 
van de reconstructie van de 
Flessestraat als onderdeel van 
Centrumplan Heteren. 
Hiervan start de uitvoering idd 
medio volgend jaar. Hierbij is 
samengewerkt in een co-creatie. 
Dus motie afgehandeld voor 
onderdeel Kastanjelaan. De 
raad heeft op 15 okt 2019 een 
memo ontvangen.
Wat betreft de loopbrug: Het 
initiatief van de loopbrug ligt bij 
de dorpsraad als gemeente 
faciliteren wij het planproces. De 
dorpsraad wordt er mee 
geconfronteerd dat er bij twee 
aanwonenden geen draagvlak is 
voor de brug. Daarnaast zijn de 
financiën nog niet rond. 
Samen met de dorpsraad 
bekijken we nu welke stappen 
we moeten ondernemen om de 
loopbrug toch voor elkaar te 
krijgen 

Afgehandeld

T4 7-11-
2017

Onderzoek "Krimp" Binnenkort zullen de resultaten van het onderzoek 
"Krimp" met betrekking tot de huisvesting van 
scholen aan de raad worden aangeboden

Via de informatiememo raad 
(corsa 18inf00020) is de raad 
begin 2018 al op de hoogte 
gesteld van het starten van het 
proces om te komen tot een 
strategisch 
onderwijshuisvestingsplan. 
De verdere voortgang heeft 
sinds die periode ook steeds 
plaatsgevonden en vindt nog 
steeds plaats.

Q1 2018 Afgehandeld
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5 7-11-
2017

(85) Motie M-5 van 
PvdA, GL, D66 en CU 
over  Fatsoenlijke 
arbeidsvoorwaarden 
voor mensen met een 
arbeidsbeperking

verzoekt het college om:
1. Bij de VNG aan te dringen op een 
agendering van de mogelijkheid tot het 
overeenkomen van een cao om volwaardige 
arbeidsvoorwaarden te garanderen voor werknemers 
in het nieuwe beschutte werk en in de zogenaamde 
garantiebanen; en
2. actief gebruik te maken van de ruimte in de 
CAR-UWO om met reguliere werkgevers in gesprek 
te gaan over de arbeidsvoorwaarden voor 
arbeidsbeperkten.

Staat nog open.
GroenLinksStaat nog open!
CU:  of en hoe afgehandeld
PvdA

1: In het kader van de Wab (wet 
arbeidsmarkt in Balans) is er, 
onder andere in het RAO en 
RPO, opnieuw aangedrongen op 
een onderzoek naar de 
mogelijkheden. De VNG 
verwacht halverwege 2020 met 
een uitkomst te komen. 
tegelijkertijd wordt er op 
regionaal niveau gezocht naar 
oplossingen. 
2: De vng gaat onderzoeken 
welke mogelijkheden er zijn om 
de CAR-UWO hiervoor te 
gebruiken. Op regionaal niveau 
wordt er onderzocht in hoeverre 
het functioneel werkgeverschap 
lokaal, via de MGR of via een 
Scalabor belegd kan worden. 
Eind januari heeft wethouder 
Horsthuis een gesprek met de 
staatssecretaris hierover. Het 
voorstel is om deze motie na dit 
gesprek dan ook als 
afgehandeld te zien.

Q1 2020

T5 7-11-
2017

Onderzoek “Krimp” Binnenkort zullen de resultaten van het onderzoek 
"Krimp" met betrekking tot de huisvesting van 
scholen aan de raad worden aangeboden

Via de informatiememo raad 
(corsa 18inf00020) is de raad 
begin 2018 al op de hoogte 
gesteld van het starten van het 
proces om te komen tot een 
strategisch 
onderwijshuisvestingsplan. 
De verdere voortgang heeft 

Q1 2018 Afgehandeld
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sinds die periode ook steeds 
plaatsgevonden en vindt nog 
steeds plaats.

6 7-11-
2017

(86) Motie M-6 van 
PvdA, GTL, D66 en 
CDA over 
ontwikkelings-strategie 
Elst Centraal.

verzoekt het college om:
1. De raad zo spoedig mogelijk, voorafgaande aan de 

informatieverstrekking over de scenario’s voor de 
visie op vastgoed, te informeren over alle 
mondelinge en schriftelijke initiatieven, die de 
gemeente hebben bereikt over de ontwikkeling van 
de locaties Spoorlaan I, II en III;

2. De raad inzicht te geven in de afwegingen, die het 
college heeft gemaakt bij de beoordeling van deze 
initiatieven (wellicht met inschakeling van de 
Regiekamer);

3. De raad tijdig te blijven informeren over de 
ontwikkelingen rond Elst Centraal en mee te 
nemen in de gedachtenvorming over de 
programmatische mogelijkheden.

Is gebeurd. 2018/2019 Afgehandeld

T6 7-11-
2017

De Pas op weg naar 
een vitaal sportpark

Wethouder Ross zegt toe, mede n.a.v. het verzoek 
van Spero om een extra kunstgras oefenveld in april 
2018 met een voorstel te komen

Het kunstgrasveld voor Spero is 
30 augustus klaar
Deze toezegging is dus 
afgehandeld.

Q3 2019 Afgehandeld

7 7-11-
2017

(87) Motie M-11 van 
CDA, CU en D66 over 
stimuleren sociale 
woningbouw in 
Overbetuwe.

Verzoekt het College;

 Een overzicht te geven van wat de gemeente aan 
instrumenten kan inzetten en wat hiervan de voor- 
en nadelen zijn zowel vanuit de invalshoek van 
B&W als vanuit de invalshoek van de 
woningcorporaties en de raadswerkgroep Wonen 
(meningen ophalen)

 Hierbij ook te betrekken eventuele  good practices 
bij andere gemeenten in de regio Arnhem 
Nijmegen

 Daarbij aandacht te besteden aan de gewenste 
maatvoering bij dergelijke instrumenten

GroenLinks:Status wordt 
onderzocht!

Is afgedaan met memo 
18inf00120 van 29 okt 2018 

Febr GL:  het college verwijst 
naar een memo van 29 oktober 
2018, er staat geen motie met 
die datum op Ibabs. Op deze 
manier wordt het wel erg lastig 
om het college op de uitvoering 

Q4 2018 Afgehandeld
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 Bij de in Overbetuwe werkzame corporaties actief 
op te halen welke randvoorwaarden zij stellen tav 
aantallen woningen en locaties alvorens te willen 
bouwen 

 Specifiek naast de reeds in beeld zijnde locaties 
in de dorpen en De Pas in Elst, expliciet in kaart 
te brengen wat kan worden gedaan om op de 
locatie Elst Centraal in combinatie met de op 
termijn vrijkomende locaties van OBC 
(Mozartstraat, Verduijn van Maasdamstraat) en 
de evt op termijn vrij te spelen locatie De Helster 
mogelijk is en daarbij ook de relevante 
corporatie(s) om hun opinie te vragen.

 Hierover aan de raad uiterlijk 1 maart 2018 te 
rapporteren.

van moties aan te spreken. 
GroenLinks beschouwd deze 
motie niet als afgehandeld. Wij 
hebben geen duidelijk overzicht 
van de instrumenten om meer 
sociale woningbouw te 
stimuleren gezien.

T7 7-11-
2017

Groenonderhoud Het kwaliteitsbeheer openbare ruimte zal in de eerste 
helft van 2018 geactualiseerd moeten worden.

Er is in de begroting  (herziening 
beleid openbare ruimte) in 2020 
een PNL aangevraagd om naar 
aanleiding van het nieuwe beleid 
nieuwe beheerplannen te 
maken.
PvdA

Het groenonderhoud krijgt een 
plek in het IBOR

Q4 2020

8 7-11-
2017

(88) Motie M-13 van 
GL, CDA, PvdA, D66 
en CU over impuls 
banenafspraak.

Verzoekt het College:
 Voor de kadernota 2019 met een concreet 

voorstel te komen wat er, in financiële en in 
personele zin, nodig is om de doelstellingen 
rondom de banenafspraak te realiseren. Hierbij 
valt te denken aan een aanjager en begeleiding 
op de werkvloer.

Banenafspraak
Het realiseren van 
garantiebanen is een wettelijke 
verplichting (Wet 
Banenafspraak). Iedere 
werkgever >25 werknemers 
heeft de verplichting in de 
periode 1/1/2016 tot 1/1/2023 
garantiebanen te
realiseren conform de criteria 
van de Wet. Onze organisatie is 
voortvarend met deze wet aan 
de slag gegaan. Vanuit onze 
maatschappelijke

Afgehandeld
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voorbeeldfunctie is het 
voornemen om meer 
medewerkers te plaatsen dan 
het wettelijk minimum (1,93% 
van de verloonde uren) waaraan 
we voldoen. De uitwerking 
hiervan wordt meegenomen in 
het
SPP traject. Onze organisatie 
neemt ook deel aan een 
regionaal project Werken zonder 
te beperken om het belang van 
participatie van deze doelgroep 
uit te stralen. Dit project heeft 
landelijk aandacht bij
het VNG (zie VNG-site).

De afgelopen periode zijn de 
kosten voor de plaatsing van de 
medewerkers opgevangen 
binnen het p-budget. Tijdens het 
TPP-traject is duidelijk geworden 
dat dit niet langer haalbaar is. 
Dit doet ook
geen recht aan de Wet en de 
doelgroep. Voor het plaatsen 
van een aantal medewerkers op 
(deels) gecreëerde / aangepaste 
functies, deelname aan het 
project Werken zonder te 
beperken en de
begeleiding willen wij een 
beroep doen op een structureel 
bedrag van € 200.000. Over de 
financiële effecten van de 
verdere invulling van de 
banenafspraak 2020 tot 2023 
rapporteren wij in de Kadernota
2020.

In de raadsvergadering van 7 
november 2017 heeft de raad de 
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motie aangenomen Impuls 
banenafspraak. Wij verwachten 
met deze informatie een reactie 
te hebben gegeven op de motie.

Concluderend wordt voor 2019 
structureel gevraagd:
Formatieontwikkeling conform 
Kadernota 2019 € 222.000*
Individueel Keuze Budget (IKB) 
conform Kadernota 2019 € 
115.000
Functiewaardering conform 
opgave in deze Begroting 2019 
€ 125.000
Banenafspraak conform opgave 
in deze Begroting 2019 € 
200.000
Uitkomsten evaluatie p-budget 
en traject SPP 2019 conform 
signaal in deze Begroting 2019 
n.n.b. Volgt 1e helft 2019.
* Bedrag is excl. de verhoging 
voor de loon- en niet 
loongerelateerde 
personeelslasten
(Kadernota 2019 € 23.000 en 
toename i.v.m. premie en 
algemene salarisontwikkeling 
(Kadernota 2019 € 508.000).

T8 7-11-
2017

Subsidie SPO Voor de kadernota 2019 zal er een voorstel komen 
over de verhoging van subsidie aan de SPO

CU:  of en hoe afgehandeld 
Indertijd speelde nog dat er bij 
gelegd moest worden i.v.m. huur 
van panden. Vorig jaar is er een 
voorstel gedaan om de 
begroting sluitend te krijgen door 
o.a. de leeftijdsgrens te verlagen 
naar twee jaar.
Het budget hoeft daarom niet 
opgehoogd te worden en zal 
rond de 4 ton blijven.
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9 7-11-
2017

(89) Motie M-16 van 
GBO, CU, CDA en 
D66 over Intensivering 
Burgerparticipatie en 
Communicatie

Roept het college op om: 
1. te investeren in burgerparticipatietrajecten bij 

onderwerpen die zich daarvoor lenen en ambitie 
te tonen.

2. bij projecten tijdig  en actief  met de 
belanghebbenden te communiceren, zowel op het 
niveau van college als van de organisatie.

3. bij van toepassing zijnde raadsvoorstellen te 
vermelden of en zo ja hoe burgerparticipatie is 
ingezet, en met welk resultaat.

4. voor de behandeling van de Kadernota 2019 (met 
inachtneming van de resultaten van het 
Rekenkameronderzoek) met een concreet plan 
van aanpak te komen omtrent intensivering van 
burgerparticipatie en de communicatie daarin. 
Hierin moet minimaal het actief en consequent 
inzetten van dit middel door de gemeente, nader 
worden uitgewerkt. 

5. bij beleidsontwikkelingen de raad eerst dan wel 
tegelijkertijd met  belanghebbenden/betrokkenen 
te informeren

PvdA:  Volgens ons is beleid 
nog steeds in ontwikkeling. Dus 
niet afgehandeld.

Visie op participatie is in 
ontwikkeling.  De raad wordt in 
de eerste helft van 2020 hierin 
meegenomen 

Op 2 juli 2019 is er een nieuwe 
motie aangenomen: inspraak en 
participatiebeleid. Verzoek is om 
deze motie (intensivering 
burgerparticipatie en comm) als 
afgehandeld te zien. De visie op 
participatie wordt dan verder 
opgepakt onder de motie over 
het inspraak en 
participatiebeleid .

Afgehandeld

T9 7-11-
2017

Sportnota De sportnota zal begin 2018 richting raad komen. In dit geval:
Sportnota zou idd begin 2018 
naar raad gaan maar is door 
college aangehouden. Nieuwe 
planning is dat de Sportnota 
eind 2019 naar de raad gaat

Q1 2020

10 7-11-
2017

(90) Motie M-17 van 
GL, CDA, CU, D66 en 
PvdA over stappenplan 
naar fossielvrije wijken.

Verzoekt het College:
 Het manifest ‘Aan de slag met wonen zonder 
aardgas’ te ondertekenen
 Te streven naar 100 procent aardgasloze 
nieuwbouw.
 snel als mogelijk, doch uiterlijk per 1 januari 2018 
het criterium aardgasloos bouwen te hanteren bij het 

•           Overbetuwe heeft in 
oktober 2016 het manifest ‘Aan 
de slag met wonen zonder 
aardgas’ ondertekend.
•           Het streven 100 procent 
aardgasloze nieuwbouw is reeds 

Q1 2020
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uitgeven van eigen grond ten behoeve van 
woningbouw of realisatie van kantoren of 
bedrijfspanden
 Te bekijken of en met welke instrumenten het 
mogelijk is om aardgasloos bouwen in Overbetuwe 
de standaard te laten zijn voor alle nieuwe 
gebouwen. Hierover aan de raad te rapporteren vóór 
eind 2017.
 Te onderzoeken bij welke 
(nieuw)bouwprojecten de gasaansluiting kan komen 
te vervallen en de raad hierover vóór 1 januari 2018 
te rapporteren;
 Vanaf nu de regie te nemen en te sturen op 
gasloze bouwprojecten en het loskoppelen van het 
gas van bestaande woningen in Overbetuwe.
 In overleg met alle betrokkenen plannen te 
maken voor het loskoppelen van het gas van 
bestaande woningen.

En besluit tevens:
 Om in januari een RondeTafelGesprek te 
organiseren over de opgave om bestaande 
woningen van het gas af te krijgen met 
woningcorporaties, experts, het college, ambtelijke 
vertegenwoordigers, energie bedrijven en 
huurdersverenigingen om zo een begin te maken 
met een werkplan dat in de volgende Raadsperiode 
door de nieuwe Raad verder uitgewerkt kan worden.
 

opgenomen in de Routekaart 
Duurzaamheid (in februari 2017 
door de raad vastgesteld).
•           Per 1 juli 2018 is het 
wettelijk verplicht om nieuwe 
woningen gasloos te bouwen. 
Dit als criterium hanteren bij het 
uitgeven van eigen grond ten 
behoeve kantoren of 
bedrijfspanden is juridisch niet 
mogelijk. Wel zijn er andere 
duurzaamheidsmaatregelen van 
toepassing.
•           Gezien de wettelijke 
plicht is een overzicht van 
mogelijke instrumenten niet 
nodig.
•           Gezien de wettelijke 
plicht is een onderzoek naar 
gasloze nieuwbouwprojecten 
niet nodig.
•           Het college neemt regie 
bij het loskoppelen van het gas 
van bestaande woningen door 
het opstellen van een 
warmteplan die eind 2019 kan 
worden opgeleverd.
•           Het warmteplan wordt 
opgesteld in overleg met vele 
betrokkenen (zie raadsmemo 
19inf00032).
•           Er is geen 
rondetafelgesprek 
georganiseerd over de opgave 
om bestaande woningen van het 
gas af te krijgen. Wel is het 
onderwerp uitgebreid besproken 
tijdens een raadsconferentie op 
21 juni 2019.

* Onder andere: Bedrijven zijn 
volgens het Activiteitenbesluit 
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milieubeheer wettelijk verplicht 
om energiebesparende 
maatregelen te treffen met een 
terugverdientijd van vijf jaar. 
Kantoren moeten volgens het 
Bouwbesluit vanaf 2023 
minimaal een energielabel C 
hebben. En voor nieuwbouw 
geldt dat vanaf 1 juli 2020 alle 
nieuwe gebouwen volgens het 
Bouwbesluit moeten voldoen 
aan de eisen ‘Bijna 
Energieneutrale Gebouw’ 
(BENG).
GroenLinks:motie vroeg o.a. om 
RTG om begin te maken met 
stappenplan. RTG is nog niet 
geweest, stappenplan ook niet. 
Wel heeft college warmteplan 
opgesteld. Dit is nog te abstract 
om RTG over te 
organiseren.  Warmteplan wordt 
nog wel uitgewerkt in 
wijkgerichte uitwerkingsplannen 
(blokken van 8 jaar).

Begin 2020 zal er een informatie 
memo naar de raad komen.

Ook zal er, in samenhang met 
de actualisatie van de routekaart 
in het 1e kwartaal een informatie 
bijeenkomst met de raad worden 
georganiseerd. 

T10 7-11-
2017

Banenafspraak Een informatiememo over de banenafspraak n.a.v. 
motie 88 (M-13 lijst moties raadsvergadering 07/11) 
over impuls bananafspraak zal hij de raad doen 
toekomen

Zie reactie punt.8 (dubbel op de 
lijst)

2018 Afgehandeld
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11 4-12-
2017

(91) Motie VVD en 
GBO over frictiekosten 
bij Scalabor naar werk-
naar-werk bij 
gemeenten.

Vraagt het college om:
1. Bij de besluitvorming van het Algemeen Bestuur 

van Presikhaaf Bedrijven op 22 december 2017 
als relevant bespreekpunt in te brengen de 
geprognosticeerde te verrekenen frictiekosten 
aanzienlijk te verlagen en zo mogelijk op € 0,- te 
stellen door in gesprek met de deelnemende 
gemeenten aan de WGR Presikhaaf Bedrijven 
naar rato van deelname boventallig regulier 
personeel van de loonlijst van Presikhaaf 
Bedrijven over te hevelen naar de loonlijst van de 
deelnemende gemeenten.

2. Indien niet alle gemeenten bereid blijken deze 
werk-naar-werk optie te omarmen ruimte te 
creëren voor die gemeenten die dit wel willen, 
waaronder de gemeente Overbetuwe.

Afgehandeld.

T11 7-11-
2017

AED’s altijd 
bereikbaar.

Onderzoek is nodig naar voldoende AED’s die buiten 
hangen en dus altijd bereikbaar zijn

Deze is door stichting Kloppend 
hart middels een brief 
(19bij09769) al beantwoord.

2018 Afgehandeld

12 4-12-
2017

(92) Motie van CU, 
BBO, PvdA en GL over 
toepassen leges bp 
wijzigingen en bp 
herzieningen voor 
beheersverordeningen.

Verzoekt het college om:
 De heffingsambtenaren bij een 

bestemmingsplanherziening leges in rekening te 
laten brengen volgens een 
bestemmingsplanwijziging (te weten EUR 8.840,- in 
plaats van EUR 9.730,-) als er sprake is van een 
beheersverordening én de herziening betrekking 
heeft op een wijzigingsbevoegdheid uit het 
bestemmingsplan dat is vervangen door een 
beheersverordening

De Tarieventabel leges is niet 
aangepast. Als zich een 
dergelijk geval voordoet kan de 
heffingsambtenaar handelen 
conform deze motie.
CU:  of en hoe afgehandeld
PvdA:  Hoe blijft dit onder de 
aandacht van ambtenaren. 
Waarom is de Tarieventabel niet 
aangepast ?

Deze motie is bekend bij de BP 
begeleiders. Is tot nu toe één 
keer voorgekomen bij een plan 
en toen is gehandeld volgens de 
motie. Aanpassen tarieventabel 

Afgehandeld
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lijkt niet aan de orde, als het 
maar zo incidenteel voorkomt.

Voorstel is om deze motie op 
afgehandeld te zetten, 
aangezien dit onderdeel is van 
de reguliere bedrijfsvoering

T12 21-11-
2017

Collegebesluit over 
deelname modules 
onderwijszaken en 
WSP.

Ph Ross en wethouder van Hoeven geven aan dat er 
op 4 december een collegebesluit zal zijn, dat gaat 
voor de raadsvergadering van die avond ter 
kennisname naar de raad.

Afgehandeld. Afgehandeld

13 4-12-
2017

(93) Motie GBO, GL, 
D66, CDA, BBO en 
VVD over geef 
jongeren een stem en 
maak ze lokaal 
verbonden.

Besluit:
 In samenwerking met de griffie voor de 

aankomende Gemeenteraadsverkiezingen van 21 
maart 2018 extra acties te ondernemen om 
jongeren (middelbare scholieren, studenten en 
starters) meer te betrekken bij lokale politiek. 
Enkele voorbeelden zijn hieronder gegeven:

- Een jongerendebat te organiseren door de 
griffie samen met jongeren en kandidaat 
(burger) raadsleden op basis van actuele 
onderwerpen binnen de gemeente.

- Andere acties te bedenken waarbij 
jongeren betrokken worden bij de lokale 
politiek.

- Op middelbare scholen leerlingen actief 
kennis laten maken met de lokale politiek 
door een bezoek van (burger)raadslid te 
organiseren.

- Ook jongeren die al betrokken zijn bij de 
(lokale) politiek erbij te betrekken bij het 
organiseren van deze acties. (Bijvoorbeeld: 
politieke jongerenverenigingen)  

 Na de verkiezingen met een evaluatie te komen 
van de acties die ondernomen zijn, zodat 
nagedacht kan worden over verbeterpunten 
hieromtrent.

PvdA: Motie is niet uitgevoerd.

Op 12 april 2018 is de raad 
middels een memo 
geïnformeerd over de stand van 
zaken en acties die ondernomen 
waren en ondernomen zouden 
worden. Deze motie is hiermee 
afgehandeld en krijgt met de 
motie 'raadsleden de scholen in' 
een vervolg.

Afgehandeld
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T13 4-12-
2017

Samenwerkingsoveree
nkomst Railterminal 
Gelderland

Wethouder van Baal zegt toe in januari 2018 met een 
informatiebehoefte richting de raad te komen over de 
voortgang van de samenwerkingsovereenkomst RTG

Die actie is in januari 2018 
afgerond.

Q1 2018 Afgehandeld

14 4-12-
2017

(94) Motie van CDA, 
D66, CU en BBO over 
referendum Sleepwet 
niet op de dag van 
onze 
raadsverkiezingen.

Roept het college op om:

 Actief richting VNG, Rijk en referendumcommissie 
op te trekken en hen te laten weten dat 21 maart 
2018 moet gaan over lokale zaken. De VNG in te 
zetten om het belang van lokaal bestuur stevig te 
onderstrepen en bij het Parlement te 
benadrukken dat een referendum op die dag 
onwenselijk is. Daarbij op te roepen om: ‘de 
datum van het referendum te herzien en in uw 
advies aan het parlement te adviseren het 
referendum niet op de datum van de 
gemeenteraadsverkiezingen van 21 maart 2018 
te laten plaatsvinden’.

 Hierin samen op te trekken met de gemeente 
Apeldoorn en andere Gelderse gemeenten die 
willen dat de lokale verkiezingen om lokale 
politiek draaien en niet om landelijke thema's.

Afgehandeld. 2018 Afgehandeld

T14 19-12-
2017

WMO Naast enkele wijzigingen in verordening WMO, zie 
andere actiepunt, heeft PH het volgende toegezegd: - 
staffel hanteren bij eigen bijdrage aanpassingen huis 
-tarieven pgb worden gepubliceerd

Afgehandeld Afgehandeld

15 9-01-
2018

(95) Motie VVD en 
CDA over Regionaal 
Programma 
Werklocaties.

Vraagt het college: 
In overleg te gaan met de betrokken overheden om te 
bewerkstelligen dat de nieuwe bedrijvigheid die 
ontstaat door de komst van de RTG in Overbetuwe 
kan worden gefaciliteerd.

Het huidige Regionaal 
Programma Werklocaties regio 
Arnhem Nijmegen (RPW) loopt 
tot en met 2020. In 2020 moet er 
een nieuw of aangepast RPW 
komen voor de periode na 2020. 
Het raadsstandpunt uit de motie 
“In overleg te gaan met de 
betrokken overheden om te 
bewerkstelligen dat de nieuwe 

Q2 2020



18

bedrijvigheid die ontstaat door 
de komst van de RTG in 
Overbetuwe kan worden 
gefaciliteerd” moet in dit 
vervolgtraject worden besproken 
in de regio Arnhem Nijmegen. In 
2020 volgt meer informatie over 
de stand van zaken.

In kwartaal 2 van 2020 wordt de 
monitoring van het RPW 
behandeld in de raad. De motie 
wordt gekoppelad aan de 
behandeling van de monitoring 
RPW

T15 9-01-
2018

Informatiememo over 
voortgang 
samenwerkingsoveree
nkomst etc. RTG

Portefeuillehouder zegt een informatiememo over 
voortgang samenwerkingsovereenkomst etc. RTG 
toe

Afgehandeld. Wordt 
meegenomen in vervolgproces.

Afgehandeld

16 9-01-
2018

(96) Motie alle fracties 
over aanpassing 
rentes sociale leningen

Verzoekt het college om:
1. in het voorstel dat op korte termijn aan de raad zal 

worden voorgelegd alternatieven aan de raad voor 
te leggen, onder meer bestaande uit het aangaan 
van een dienstverleningsovereenkomst met de 
Kredietbank Nederland en/of de keuze om 
leningen te verstrekken uit de bijzondere bijstand 
met een duidelijke indicatie per voorgestelde 
variant voor de te betalen rente door inwoners van 
onze gemeente.

Concept 
dienstverleningsovereenkomst 
met de Kredietbank in concept 
gereed. Wordt begin oktober 
door college vastgesteld. 
Daarna kan dit naar de raad.
CU:  of en hoe afgehandeld
PvdA: In welke 
raadsvergadering is dit 
afgehandeld?
D66: Renteverlaging van sociale 
leningen. Er zou een nieuwe 
concept dvl met kredietbank 
komen. “Wordt in oktober door 
college vastgesteld”, maar 
kunnen ons niet herinneren of 
we daar iets van ontvangen 
hebben.

Het voorstel voor de Kredietbank 
is nog niet op route gebracht. De 

Q1 2020
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verwachting is dat het in maart 
naar de raad gaat. 

T16 9-1-
2018

Toezicht 
fietsenstallingen 
stations

Beantwoording vragenuur vraag over ontwikkelingen 
toezicht bij fietsenstallingen stations schriftelijk 
beantwoorden.

Afgehandeld Afgehandeld

17 9-01-
2018

(97) Motie GBO, GL, 
CDA, D66, CU en 
PvdA over proactief 
beleid voor de 
Overbetuwse jeugd.

verzoekt het college om:
 
1. Te onderzoeken in hoeverre het jeugd- en 

jongerenbeleid en het speelbeleid kan / moet  
worden aangepast op de volgende punten en 
hiertoe voor 1 september 2018 een voorstel aan 
de Raad te doen om:
- Specifieke situaties in de gemeente 

aanwijzen waar de huidige 
speelvoorzieningen niet worden 
samengevoegd, maar waar kleine 
speelvoorzieningen blijven bestaan;

- Specifieke situaties aanwijzen waar het 
aanbeveling verdient om een hoger 
ambitieniveau te streven dan ‘voldoen aan de 
landelijke norm’. 

- Een beleid verder uitwerken waar 
ontwikkeling van 12+ plekken vormgegeven 
wordt met jongeren in deze leeftijd;

- Een pilotproject hiervoor aanwijzen en  
financiële middelen vrij maken om de pilot op 
gedegen wijze te kunnen uitvoeren;

- De inzet van jongerenwerkers weer meer 
preventief in plaats van curatief. Hiervoor 
ophogen van de inzet van jongerenwerkers 
die met de jongeren in gesprek kunnen en 
begeleiden en coachen van de jongeren om 
verantwoordelijkheid te dragen. 

- In samenwerking met de scholen streven om 
inspectie en onderhoud van de openbare 
speelplekken in gezamenlijkheid uit te 

Middels een informatiememo 
18inf00039 is de raad in maart 
2018 op de hoogte gesteld van 
het proces op tot een vorm van 
structurele jongerenparticipatie 
te komen. Het college zou in de 
kadernota van 2019 met een 
voorstel komen. Dat heeft het 
college gedaan via een PNL 
(punt 54 in de kadernota 2019) 
voor 48.193 euro die vanaf 2020 
structureel 
ingezet wordt voor het opzetten 
van een jongerenparticipatie 
raad. Voor 2021 worden er ook 
aanvullende middelen 
beschikbaar gesteld maar die 
staan als PM. Omdat deze 
middelen pas in 2020 
beschikbaar worden zijn wij nu 
nog aan het verkennen hoe en 
door wie de jongerenadviesraad 
het beste voorgegeven kan 
worden.

D66: Proactief beleid voor de 
jeugd. Integrale jeugdnota en 
onder meer inzet 
jongerenwerkers meer 
preventief: hiervoor ophogen 
van de inzet.  We hebben hier 

Q2 2020
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voeren.
- Waar nodig een financieel plaatje te maken 

om bovenstaande voorstellen te realiseren
2. Een aanzet te doen om tot een integrale 

‘Jeugdnota’ te komen. In het bijzonder:
- Op basis van gedegen interactie met een 

representatieve steekproef van de 
Overbetuwse jeugd tot een concreet aantal 
onderwerpen te komen die in 2018 verder 
uitgewerkt zullen worden;

- De verschillende notities / beleidsstukken die 
met jeugd te maken hebben te onderzoeken 
om de onderlinge verhoudingen duidelijk(er) 
te krijgen;

3. Op basis van de onderzoeken en de opgedane 
ervaringen vanuit het jongerennetwerk in o.a. 
Ede en Zwolle aan de raad een voorstel te doen 
voor het instellen van een 
jongerenadvies/inspraakorgaan, en jongeren bij 
de opzet hiervan te betrekken

niets meer over teruggezien, 
klopt dat? Er wordt in de 
beantwoording over de motie 
alleen ingegaan op 
jongerenparticipatie, maar motie 
behelst o.i. meer dan dat.
Er zijn contacten gelegd, 
onderhouden en uitgebreid met 
ouders, buurtbewoners en 
andere betrokkenen, en met 
netwerkpartners;
Behoeften, vragen en 
knelpunten van jongeren en die 
van hun omgeving zijn 
opgehaald
Dreigende problematiek is 
gesignaleerd, waarna aanpak 
(i.s.m. netwerkpartners) op gang 
is gebracht.

Wat de motie ook behelst is een 
onderzoek naar speelbeleving. 
Kinderen en hun ouders worden 
los van elkaar bevraagd over de 
beleving van speelplekken in de 
jaarlijkse speelprojecten die we 
per kern of wijk uitvoeren. Na 
2020 zijn alle 130 speelplekken 
van Overbetuwe besproken en 
verbeterd, op advies van 
kinderen, jongeren en ouders. 

Pilots om specifiek mét jongeren 
de 12+ plekken te pimpen zijn in 
2019 in Elst en Heteren gestart. 
Uitvoering hiervan is in Q1 en 
Q2 van 2020. In 2020 zijn iig de 
jongeren in Zetten aan de beurt. 
Zo leveren we maatwerk per 
kern.

Er komt geen integrale 
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jeugdnota omdat er volgend jaar 
een beleidsnota sociaal domein 
komt. Ook is er sinds vorig jaar 
een extra jongerenwerker 
bijgekomen die ambulante 
hulpverlening kan bieden (lees 
kortdurende coaching trajecten 
voor jongeren).

T17 9-1-
2018

Seniorenwoningen 
Veldstraat Zetten

Initiatiefnemers plan seniorenwoningen aan de 
Veldstraat te Zetten informeren over voortgang

Zijn geïnformeerd. Afgehandeld

18 9-01-
2018

(98) Motie D66 over 
verduurzaming 
buitengebied 
Overbetuwe.

Verzoekt het college om:

1. Speciaal voor dit onderdeel vooruitlopend op de 
nieuwe omgevingsvisie te onderzoeken naar de 
mogelijkheid om het toestaan van het zoals boven 
omschreven   en de resultaten daarvan tijdens de 
raadsvergadering van 6 februari 2018 aan de 
gemeenteraad voor te leggen.

2. De commissie Ruimtelijke Kwaliteit volop te 
betrekken in deze.

3. Bij een volgende actualisatie van het 
bestemmingsplan de  nieuwe regels over de 
zonnepanelen in het buitengebied over te 
nemen  

Deze motie is verwerkt in de 
nieuwe omgevingsvisie.

Afgehandeld

T18 9-1-
2018

Prestatieovereenkomst 
sociale huurwoningen

Informeren raad bij niet halen prestatieovereenkomst 
aangaande bouw 30% sociale huurwoningen in een 
plan.

T18 wordt uitgevoerd. Afgelopen 
jaar zijn er alleen 2 plannen 
geprioriteerd met meer dan 30% 
sociale woningbouw. 

Afgehandeld

19 6-02-
2018

(99) Motie CDA en 
D66 over Hart van 
Heteren.

Verzoekt het college om:
1. de raad zo spoedig mogelijk te informeren over 

de stand van zaken ten aanzien van de 
oorspronkelijke, eventueel nieuwe en mogelijk 
haalbare toekomstvarianten die er mogelijk zijn 
voor het Centrumplan Heteren;

Raad wordt continue over 
voortgang geïnformeerd. 

1. Er komt weer een 
informatiememo aan. 
Tussentijds is veel 
geïnformeerd, zowel 

Q4 2019 Afgehandeld
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2. aan te geven wat van/bij de verschillende 
haalbare varianten daarvan de consequenties 
zullen zijn voor het bestaande bestemmingsplan 
(en met de overeenkomst die met de 
projectontwikkelaar is gesloten);

3. samen met dorpsraad en andere partijen 
mogelijkheden te onderzoeken en daarbij onder 
andere te denken aan 1) de winkelverhuur 
onderbrengen in een Stichting Winkelhart Heteren 
die bijvoorbeeld gefundeerd kan worden op lokale 
initiatieven ('Right to Challenge gedachte') 2) 
herstructureren van bestaande winkel -en 
maatschappelijke voorzieningen

4. een tijdsplanning voor burgerparticipatie op te 
stellen voor realisatie Centrumplan Heteren met 
concrete informatiemomenten naar Raad en 
inwoners Heteren (motie Burgerparticipatie en 
communicatie november 2017);

5. over de voortgang actief te communiceren met de 
dorpsraad en de inwoners van Heteren;

6. uiterlijk bij de kadernota 2019 te rapporteren over 
de voortgang en uiterlijk bij de kadernota 2020 
(over anderhalf jaar dus in juni 2019) een heldere 
keuze voor te leggen aan de raad.

door ons als door Hart 
van Heteren.

2. We zoomen in op de 
variant met winkels. Pas 
als de winkels definitief 
NIET doorgaan, gaan 
we een variant zonder 
winkels in kaart brengen

3. In zeer nauw overleg 
met Hart van Heteren, 
de ontwikkelaar Artica 
en het investeringsfonds 
van de Provincie zijn alle 
mogelijkheden 
onderzocht. 

4. Is reeds gedaan.
5. Laatste communicatie 

was vlak voor de zomer. 

Alles is bijna rond. We hopen 
daar zo spoedig mogelijk over te 
communiceren.

9/12:  is afgehandeld het 
wachten is alleen op een go van 
de belegger

Febr D66:  Afgehandeld pas als 
het rond is

T19 9-1-
2018

51e administratieve 
wijziging.

College zal de raad informeren over de 
betrokkenheid van inwoners Driel bij de voorbereiding 
voor voorzieningen voor de oudere jeugd bij de 
sportvelden te Driel

Afgehandeld

In reactie op het nog 
openstaande actiepunt vanuit de 
gemeenteraadsvergadering van 
7 november 2017 het volgende:

Voor de inrichting van de 
speelplek voor de oudere jeugd 
bij de sportvelden in Driel is 
input verzameld door 
jongerenwerker Benny Voorn. 
Benny staat in contact met 

Afgehandeld
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verschillende groepen jongeren 
(en hun ouders) in Driel. Hij 
heeft bij de verschillende 
groepen opgehaald aan welke 
voorzieningen behoefte is en 
ook hoe zij die graag ingericht 
zien in de ruimte. Met deze input 
zijn wij een ontwerp aan het 
opstellen. Dit ontwerp zal in een 
plenaire sessie met een 
afvaardiging vanuit de 
verschillende groepen 
teruggelegd worden voor fine-
tuning. Tijdens deze bijeenkomst 
wordt met jongeren en ouders 
ook besproken welke rol zij 
eventueel bij aanleg en 
onderhoud kunnen hebben. Er is 
door een aantal ouders 
aangegeven dat hier animo voor 
is. Om een directe lijn met de 
inwoners van Driel te houden, is 
Benny Voorn opgenomen in de 
interne werkgroep voor realisatie 
van de speelplek en wordt de 
voortgang via hem steeds 
teruggelegd in het dorp. 

20 6-02-
2018

(100) Motie van GL, 
GBO en PvdA over 
nazorg bij schulden 
door dezelfde 
hulpverlener.

Roept het College op:
 Vanuit het oogpunt van continuïteit, ter 

voorkoming van extra overdrachtsmomenten en 
het verkleinen van het risico op uitval, de 
begeleiding in het schulddienstverleningstraject 
en de nazorg zoveel mogelijk door dezelfde 
(vrijwilligers)organisatie te laten verzorgen, zolang 
het belang van de hulpvrager daarmee gediend 
is.

 Bij het kritisch bekijken van de samenwerking 
tussen Loket Samenleven en de sociale 
kernteams te verkennen of de gemeente de regie 
over de eventuele extra nazorg bij de sociale 
kernteams onder kan brengen en de kernteams 

Op 6/2/2018 is het 
uitvoeringsplan; Opgeteld Beter 
aangenomen door de Raad. 

Onderdeel van armoede beleid.
CU:  of en hoe afgehandeld

9/12: Ja is in Q2 2019 
afgehandeld middels het 
Integraal Armoedebeleid; zorgen 
voor perspectief. Bijlage C; 
Tussentijds voortgangsverslag 
pilots Uitvoeringsplan 'Opgeteld 
beter'; Pilot Coaching pagina 38. 

Q2 2019 Afgehandeld
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hiervoor in kan richten. Deze pilot is opgepakt door 
Forte en Santé partners in 
samenwerking. Dit zijn onze 
partners in de 
ketensamenwerking en blijven 
de overdrachtsmomenten tot 
een minimum beperkt..

T20 9-01-
2018

Instellen van een 
jongerenadvies/in-
spraakorgaan

Het college zal voor de kadernota 2019 met een 
voorstel komen over het instellen van een 
jongerenadvies/inspraakorgaan

Wordt aan gewerkt.
D66

9/12: Middels een 
informatiememo 18inf00039 is 
de raad in maart 2018 op de 
hoogte gesteld van het proces 
op tot een vorm van structurele 
jongerenparticipatie te komen. 
Het college zou in de kadernota 
van 2019 met een voorstel 
komen. Dat heeft het college 
gedaan via een PNL (punt 54 in 
de kadernota 2019) voor 48.193 
euro die vanaf 2020 structureel 
ingezet wordt voor het opzetten 
van een jongerenparticipatie 
raad. Voor 2021 worden er ook 
aanvullende middelen 
beschikbaar gesteld maar die 
staan als PM. Omdat deze 
middelen pas in 2020 
beschikbaar worden zijn wij nu 
nog aan het verkennen hoe en 
door wie de jongerenadviesraad 
het beste voorgegeven kan 
worden

febr D66:  Niet afgehandeld, zie 
toelichting van B&W

Q2 2020
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21 6-02-
2018

(101) Motie van D66, 
CDA, GBO, PvdA, CU 
en GL over 
statiegeldalliantie 
oftewel als je niks 
weggooit, hoef je ook 
niks op te (laten) 
ruimen.

Verzoekt het college:
1.   De gemeente Overbetuwe aan te sluiten bij de 

Statiegeldalliantie.
2.   En verder burgerinitiatieven te blijven 

ondersteunen en te bevorderen 
(voorjaarsschoonmaak door wijkteams etc). 
Daarvoor kan FMI budget worden ingezet.

3.   Een app te lanceren (die veel gemeenten al 
hebben) waarin je meldingen in het buitengebied 
kan doen, waaronder illegaal gestort vuil.

In de informatiememo raad 
18inf00038 is een reactie 
gegeven op de motie. De motie 
is uitgevoerd en daarmee 
inderdaad afgehandeld.

D66
CU:  of en hoe afgehandeld
D66: we horen en zien graag 
hoe dit is gerealiseerd. Bij ons is 
er niets over bekend, bij de 
inwoners wellicht? En de app?

1. Gemeente Overbetuwe 
is aangesloten bij de 
Statiegeldalliantie (besluit 
college d.d. 20 maart 2018).
2. Burgerinitiatieven tot 
schoonmaak van de openbare 
ruimte zijn en worden nog 
steeds ondersteund. Zo zijn er 
zwerfafvalbrigades opgericht en 
worden diverse kleinschalige 
initiatieven ondersteund.
3. Inwoners kunnen de 
Makkelijk Melden-app gebruiken 
om o.a. illegaal gestort afval te 
melden.

Afgehandeld

T21 6-02-
2018

Duurzame inkoop De voorzitter heeft toegezegd dat zo snel mogelijk 
voor de raad duidelijk gemaakt zal worden wanneer 
de evaluatie van duurzame inkoop richting de raad 
zal gaan.

Hangt samen met een motie en 
staat gepland vóór het einde 
2019.

Q1 2020

22 20-02-
2018

(102) Motie GBO, 
BBO, PvdA, GL, CU, 
VVD en D66 over 
uitvoering 
amendement RTG

 Roept het College op: 
 Om alle openstaande punten van het 

amendement van 24 oktober 2017 uit te voeren 
voor 15 maart 2018.

  De grondhouding van nee, tenzij niet eerder te 
wijzigen in een ja, mits nadat er invulling op 

College heeft aangegeven dat 
de motie (punt 1) onuitvoerbaar 
was. Resterende zaken 
uitgevoerd zoals gevraagd

Afgehandeld
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hoofdlijnen is gegeven aan de openstaande 
punten van het amendement van 24 oktober 
2017. 

 De provincie te informeren over het 
bovengenoemde standpunt van onze raad op de 
samenwerkingsoverkomst tussen de provincie en 
de gemeente. 

 Uitvoering en invulling te geven aan de nog 
openstaande punten in goed overleg met de 
belanghebbenden. 

 Te doen wat ze hebben beloofd. 

T22 6-02-
2018

Cijfers parkeerdruk Op verzoek van de VVD cijfers parkeerdruk Land van 
Tap doorgeven.

De uitvoering van deze motie 
loopt. Concept rapport 
parkeerdruk is gereed en staat 
op gemeentelijke website.

Afgehandeld

23 24-04-
2018

(18-01) Motie van 
PvdA, BBO, GL, CU en 
D66 over openheid en 
transparantie 
ontwikkeling Hart van 
Heteren.

Verzoekt het college om:
1. in de toekomst openheid en transparantie te 

betrachten naar alle belanghebbenden, inclusief 
de gemeenteraad, bij de verdere planontwikkeling 
en realisatie van een ‘Hart voor Heteren.

Afgehandeld. Afgehandeld.

T23 20-02-
2018

Inspraakverordening 
gemeente Overbetuwe 
2007

Verordening inzake de wijze waarop ingezeten en 
belanghebbenden bij de voorbereiding van 
gemeentelijk beleid worden betrokken 
(Inspraakverordening gemeente Overbetuwe 2007) 
zal geactualiseerd worden.

Afgehandeld. Afgehandeld.

24 24-04-2018 (18-02) Motie van 
BOB, PvdA, D66, GL 
en VVD over 
woningbouw Land van 
Tap.

Verzoekt het College om:

 De besluitvorming over de toekomstige invulling 
van het land van Tap op te starten, zowel de 
omwonenden, theater de Kik en het wijkplatform 
Elst-Zuid serieus in dit proces mee te nemen, de 
raad kader stellend te laten zijn bij de invulling en 
eerder gedane beloftes mee te nemen in het 

Aan de uitvoering van deze 
motie wordt invulling gegeven.

9/12: raad wordt in Q1 2020 
middels een memo 
geinformeerd

Q1 2020
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proces.

T24 20-02-2018 Begraafplaats Zetten Mail van mevrouw Van den Oever uit Zetten in 
verband met enkele zorgen met betrekking tot de 
begraafplaats in Zetten zal door het college 

beantwoordt worden .

Afgehandeld middels een brief 
18uit25684.

Afgehandeld

25 24-04-2018 (18-03) Motie van 
VVD, CDA,CU, GBO 
en PvdA over 
optimalisatie 
samenwerking raad en 
college.

Verzoekt het college om:
 de adviseur te begeleiden en zoveel mogelijk 

ondersteuning te geven, ook vanuit de ambtelijke 
organisatie, in overeenstemming met 
bovenstaande overwegingen van de raad.

Afgehandeld. Proces heeft 
vervolg gekregen.

Afgehandeld

T25 20-02-2018 De Wanmolen. Wethouder Hol zegt toe knelpunten bij een 
Wanmolen "Light" te bespreken met de betrokken 
instanties.

Is afgehandeld.
Dit is een toezegging bij de 
raadsbehandeling van het 
voorstel om de Wanmolen te 
slopen en nieuw te bouwen. Het 
“knelpunt” waar het hier om gaat 
is dat we van plan waren 2 
zaaldelen sport terug te bouwen 
(terwijl het er nu 3 zijn). Mn. 
Volleybalvereniging ziet dat als 
knelpunt. We hebben sindsdien 
verschillende keren gesproken 
met binnensportverenigingen, 
bewoners comité Zicht op Zetten 
en nog zo’n 40 andere 
gebruikers en ontwikkelen nu 
een plan waar ook de 
verenigingen zich in zouden 
moeten kunnen vinden.

Overigens is er bij die raad 
behandeling ook een 
amendement aangenomen dat 

Afgehandeld

mail van de heer 
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ons noodzaakt dat te 
onderzoeken (3 zaaldelen)

26 29-05-2018 (18-04) Motie van 
VVD, CDA, GBO, D66 
en CU over werkgroep 
vergaderstructuur.

Stelt voor om:
1. een raadswerkgroep vergaderstructuur in te 

stellen, waaraan alle partijen ieder met één 
raadslid of één burgerlid deel kunnen nemen;

2. die werkgroep te vragen een korte evaluatie uit te 
laten voeren, waaronder een gesprek met de 
voorzitter van de vorige raadswerkgroep;

3. die werkgroep te vragen om met concrete 
aanbevelingen te komen voor eventuele 
wijzigingen in de structuur; 

4.   die werkgroep te vragen haar bevindingen en 
aanbevelingen zodanig en zodanig snel te 
presenteren dat deze na behandeling en 
eventuele besluitvorming meegenomen kunnen 
worden in de te plannen vergaderingen vanaf 
september 2018.

Raad is zelf aan zet.
PvdA:  We wachten nog op 
rapport bevindingen .

T26 20-02-2018 Uitvoering 
amendement RTG

De raad en de betrokken gedupeerden van het RTG 
zullen zeker worden geïnformeerd over het te voeren 
tijdsplan van uitvoering amendement RTG

Is uitgevoerd. Afgehandeld

27 29-05-2018 (18-04a) Motie van 
CDA, GBO en VVD 
over bouwen in het 
buitengebied.

Verzoekt het college om: vooruitlopend op 
(vaststelling van) de omgevingsvisie specifiek ten 
aanzien van bouwen, wonen en ondernemen in het 
buitengebied van Overbetuwe:  
 de raad een overzicht te doen toekomen van alle 

tot nu toe door de raad vastgestelde besluiten 
over “bouwen, wonen en werken in het 
buitengebied van Overbetuwe”;

 de raad daarnaast een overzicht te doen 
toekomen waaruit blijkt welke wet en regelgeving 
( incl Rijk en Provincie) van toepassing zijn;

 beleidsregel “functieverandering en 
nieuwvestiging in het buitengebied Overbetuwe 

CU:  of en hoe afgehandeld 
Vooruitlopende op actualisatie 
van de ‘Beleidsregel 
functieverandering’ is op 27 
september 2018 in het proces 
Omgevingsvisie met raads- en 
burgerleden en extern 
betrokkenen (o.a. agrariërs, 
adviseurs, mede-overheden) 
gesproken over de kansen en 
knelpunten in de praktijk van 
(functieverandering bij) 
vrijkomende agrarische 
bebouwing. De raad is hierover 

Q1 2020
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2008” met de raad te evalueren. geïnformeerd. Dit is uitgewerkt 
naar enkele strategische 
principes in de Omgevingsvisie, 
bespreking hiervan is gepland 
tijdens de PA van september. 
Deze principes in de visie 
kunnen vertrekpunt zijn voor een 
komende actualisatie van de 
beleidsregel. 

Er komt een evaluatie in Q1 
2020.

T27 17-04-2018 Knoop 38 De beantwoording van vragen die zijn gesteld op de 
2 informatie avonden voor Knoop 38 op de website 
Knoop 38 plaatsen

Afgehandeld. Staan op site Afgehandeld

28 25-06-
2018

(18-04b) Motie van 
BOB, PvdA en GL over 
jaarstukken Presikhaaf 
Bedrijven.

Verzoekt het college om / nodigt het college uit 
om:

1. op korte termijn te zorgen voor een onafhankelijke 
analyse van de voorziene en nog niet voorziene 
frictiekosten.

2. op basis hiervan binnen het bestuur van 
Presikhaaf Bedrijven afspraken te maken die 
voorkomen dat voor de frictiekosten feitelijk een 
volledig open-einde-regeling ontstaat.

Afgehandeld. Afgehandeld.

T28 29-05-
2018

Scalabor Raad informeren na gesprek met Scalabor Afgehandeld. Afgehandeld.

29 03-07-
2018

(18-05) Motie M-1 van 
VVD, PvdA, BOB, 
GBO en GL over 
personeelsplan.

Verzoekt het college om:
 uiterlijk bij de programmabegroting 2019 met een 

personeelsplan te komen waarin staat hoe het 
college in het licht van bovenstaande 
overwegingen zowel de capaciteit als de kwaliteit 
van de ambtelijke organisatie kwalificeert, ook in 
vergelijking met andere gemeenten, en welke 

Hierop is gereageerd in de 
Uitvoeringsagenda 2018-2022, 
blz. 70 t/m 73.

Afgehandeld.
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inspanningen er mede in het kader van de komst 
van een nieuwe gemeentesecretaris worden 
ondernomen om te waarborgen dat de organisatie 
goed is toegerust om de grote opgave waar zij 
voor staat succesvol te volbrengen.  

T29 29-05-
2018

Evaluatie afvalbeleid Het afvalbeleid zal worden geëvalueerd en aan de 
raad worden aangeboden.

Is afgehandeld in 2018.
18bw000158 / 18inf00044.

Afgehandeld.

30 03-07-
2018

(18-06) Motie M-2 van 
GBO en PvdA over 
optimaliseren zorg en 
ondersteuningsstruct-
uur.

Verzoekt het college om:
Bij het actualiseren en optimaliseren van de 
zorgstructuur zowel inhoudelijk als procesmatig de 
volgende aandachtspunten in acht te nemen:
1. De regie moet in handen van de gemeente blijven 

vanuit de gedachte Regie voeren, Regie geven 
en Ruimte bieden.

2. De integraliteit moet geborgd blijven.;
3. Geborgd moet worden, dat er geen 

belangenverstrengeling plaatsvindt als wordt 
uitbesteed aan commerciële partijen.

4. 3 maandelijks, gelijker tijd met de 
kwartaalrapportage van de P&C cyclus, een korte 
evaluatie aan de raad te sturen.

Motie afgewikkeld.
Voortgang in uitvoering.

Afgehandeld.

T30 29-05-
2018

Bomenkap Herklaan 
Heteren

In de raadsvergadering van 29 mei 2018 werd bij de 
administratieve wijzigingen door de PvdA inhoudelijke 
vragen gesteld, die schriftelijk, dan wel in een 
voorronde op een Politieke Avond behandeld zullen 
worden.

Afgerond. Afgehandeld.

31 03-07-
2018

(18-07) Motie M-3 van 
CDA, GL, PvdA, BOB 
en VVD over werken 
aan vitale en leefbare 
dorpen.

Roept het college op:
 om op basis van de kadernota 2019 in het 

concrete uitvoeringsplan per dorp en per kern 
aan te geven wat de belangrijkste ontwikkelingen  
/ grote projecten zijn op het fysieke domein en 
daarbij aan te geven a) wat de planning is b) 
welke fase van participatie de projecten zitten c) 
hoe inwoners worden betrokken en d) met een 
reële kostenraming te komen.

 Om bij de totstandkoming van dit uitvoeringsplan 
ook actief dorpsraden en wijkplatforms te 
betrekken

Is afgerond omdat het in 
lopende werkprocessen is 
opgenomen.

Afgehandeld.
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T31 12-06-
2018

Vragen n.a.v. 
jaarstukken en 
begroting Presikhaaf 
Bedrijven

Wethouder Horsthuis zegt met een memo te komen 
waarin is uitgewerkt/wordt ingegaan op: - 
Boventalligheid personeel PHB - de niet 
overgedragen belansposten - evt. risico’s die de 
gemeente loopt

Het antwoord is gegeven tijdens 
de voorbereidende vergadering 
18 juni 2019.
Vervolgens is dit doorgegaan als 
hamerstuk. Zie  19rv000046

Afgehandeld.

32 03-07-
2018

(18-08) Motie M-4 van 
CDA over 
duurzaamheid is van 
ons allemaal en raakt 
ons in alle facetten van 
ons bestaan.

Roept de Raad en College op:
1. om de WDO te verzoeken om, ondersteund door 

het College, een conferentie te organiseren waar 
voors en tegens van de verschillende wijzen van 
duurzaam handelen worden besproken, met o.a.  
als doel om de transitie naar een circulaire  
economie en een  duurzame samenleving te 
versnellen. Zodat de raad met de verzamelde 
informatie haar afwegingen over duurzaamheid, 
samen met het College, kan maken. 

2. Verzoekt het College om in de regionale 
verbanden waarin Overbetuwe deelneemt (daarbij 
over landsgrenzen heen kijkend) het overleg te 
zoeken om te komen tot een evenwichtig 
duurzaamheidsbeleid. Waarbij afspraken 
gemaakt kunnen worden op welke wijze een 
ketenpartner aan de gemeenschappelijke opgave 
kan bijdragen.

Afgehandeld. Conferentie 
geweest.

Afgehandeld.
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T32 13-06-
2018

Kwartaallijsten Volgende kwartaaloverzichten ook met de 
gebruikelijke doorkijken naar komende kwartalen

Afgehandeld Afgehandeld.

33 03-07-
2018

(18-09) Motie M-5 van 
CDA, GL en VVD over 
jongerenparticipatie en 
afval.

verzoekt het college om:
- met een concrete uitwerking te komen om 

jongeren te betrekken bij het schoonhouden van 
onze gemeente.

- in gesprek te gaan met onderwijsinstellingen 
(basisscholen en scholen voor voortgezet 
onderwijs)

- een actieve campagne hiervoor te ontwikkelen 
waar zowel basisscholen en scholen voor 
voortgezet onderwijs bij betrokken zijn en op 
langere termijn ook bij andere bewoners in beeld 
komt en aanzet tot actie.

- het gesprek aan te gaan hierover  met Arnhem, 
Lingewaard, Nederbetuwe en Nijmegen (vanwege 
de grote groep jongeren die tijdens de 
schoolweken zich tussen verschillende 
gemeenten zich verplaatsen)

- om samen met jongeren voor de begroting 2019 
een concreet voorstel te presenteren

1 t/m 3 opgepakt.

Onderdeel van reguliere 
rapportage voortdurende 
aandacht.

Deze motie is overgegaan in de 
motie 'afvalscheiding op scholen 
en andere maatschappelijke 
organisaties' (2-7-2019). Deze 
motie wordt daarom als 
afgehandeld gezien.

Afgehandeld

T33 25-06-
2018

Actiepunten en 
planningslijst

Op verzoek van GL zegt de voorzitter toe de 
actiepuntenlijst te actualiseren en de planningslijst te 
zullen uitbreiden

Afgehandeld Afgehandeld.

34 03-07-
2018

(18-10) Motie M-6 van 
CDA, PvdA en VVD 
over verstandig 
bouwen.

verzoekt het college om:
 te onderzoeken ( wellicht ism werkgroep Wonen) 

welke mogelijkheden t.a.v. vergelijkbare 
samenwerking zoals bovengenoemd voorbeeld 
binnen de gemeente van Overbetuwe mogelijk 
zijn teneinde een integrale visie op zorg, wonen 
en welzijn te ontwikkelen;

Afgehandeld
3e punt is onderdeel van 
participatie beleid.

Afgehandeld.
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 na te gaan welke vormen van geclusterde 
wooneenheden gerealiseerd zouden kunnen 
worden voor ouderen, zonder Wlz-indicatie;

 te bekijken op welke wijze diverse vormen van 
zorg, verschillende doelgroep, ook bv. inwoners 
die zijn aangeven op beschutte arbeid via de 
participatiewet, hier een bijdrage aan kunnen 
leveren.

T34 25-06-
2018

Beantwoording 
technische vragen 
VVD

VVD heeft vragen gesteld over aantallen sociale 
huurwoningen die zijn gerealiseerd en die nog in de 
planning staan. Hr. Tempelman zal hierop schriftelijk 
een antwoord geven

Deze vraag (gesteld tijdens de 
PA van 25/6/2018) is 
beantwoord. Afgehandeld.

Afgehandeld.

35 03-07-
2018

(18-11) Motie M-7 van 
CDA, GL, VVD, PvdA 
en BOB over heel 
Gelderland sport op 
vitale sportparken.

Roept het college op om:
 Met de provincie actief in overleg te gaan om 

extra en substantiële middelen beschikbaar te 
stellen voor de ontwikkeling van vitale 
sportparken in Overbetuwe;

 En om voor de begroting in november 2019 
samen met de provincie een plan te hebben 
ontwikkeld.

Ook hiervoor geldt dat de raad 
hier al verschillende keren over 
is geïnformeerd. Meest recent 
afgelopen sept. In een 
informatiememo staat:

Onderzoek naar meer Vitale 
Sportparken in Overbetuwe
Het enthousiasme en de 
betrokkenheid van deelnemers 
aan het proces rond Vitaal 
Sportpark De Pas is groot. De 
Provincie Gelderland bracht een 
publicatie uit “op weg naar de 
toekomstopen clubs en vitale 
sportparken” waarin ook vitaal 
sportpark De Pas een 
prominente plek heeft. Deze 
publicatie is ook online 
beschikbaar via deze link. Mede 
door dit succes heeft uw raad in 
een motie (M-7) aangedrongen 
op een onderzoek naar meer 
Vitale Sportparken in 
Overbetuwe. De open sportpark 
gedachte heeft een vijftal 
kenmerken (zie ook een filmpje 
hierover):
1. Functiemening;

Q1 2020
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2. Ruimtelijke integratie;
3. Een goede sportieve en 
maatschappelijke benutting;
4. Openheid;
5. Bestuurlijke vitaliteit.
Om de mogelijkheden van 
doorontwikkeling van de 
(overige) sportparken in 
Overbetuwe tot een Vitaal 
Sportpark in beeld te brengen, 
worden zij getoetst op deze vijf 
kenmerken. We bekijken in 
hoeverre elk sportpark in 
Overbetuwe al de kenmerken 
heeft van een Vitaal Sportpark 
dan wel de mogelijkheden en 
potentie bezit zich hiertoe door 
te ontwikkelen. Hiertoe wordt 
een inventarisatie uitgevoerd per 
sportpark evenals een locatie 
analyse en focusgroep interview. 
Het eindproduct vormt een 
bondige rapportage met voor 
ieder sportpark een nadere 
analyse van: de huidige 
ruimtelijke situatie, 
voorzieningen en 
verantwoordelijkheden, 
organisatorische omgeving, 
verenigingsambities en 
bestuurlijke vitaliteit. Deze 
rapportage bespreken wij met 
uw raad. Hierbij tekenen wij aan 
dat de subsidieregeling van de 
provincie voor Vitale 
Sportparken uitgeput is. 
Uiteraard hopen wij dat bij de 
vorming van een nieuw college 
van Gedeputeerde Staten de 
regeling een doorstart maakt.

Bureau Sport en Ruimte (die ook 
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de totstandkoming van Vitaal 
Sportpark De Pas hebben 
begeleid) is in onze opdracht 
bezig met sportparkgesprekken 
in Zetten, Valburg, Heteren, 
Driel en Herveld-Andelst om 
kansen en mogelijkheden voor 
Vitale sportparken  te 
verkennen. Eind dit jaar wil dit 
bureau een rapportage hierover 
opleveren. Dit wordt ter  
bespreking aangeboden aan de 
raad in Q1 van 2020

T35 03-07-
2018

Stimuleren sociale 
woningbouw in 
Overbetuwe

Wethouder Van Baal zegt toe rond oktober 2018 
terug te komen bij de raad met informatie over de 
uitvoering van motie nr. 87.

Voortdurende aandacht. Afgehandeld

36 03-07-
2018

(18-12) Motie M-8 van 
PvdA en CDA over 
duurzame inzet 
middelen.

Verzoekt het college:
1. de in het Nieuw PNL 2019-2022 onder punt 44 

voorgenomen investeringen te blijven reserveren 
voor verduurzaming, in het geval niet alle 
middelen in de betreffende jaarschijven gedurende 
het boekjaar worden/zijn ingezet.

Afgehandeld. Afgehandeld

T36 03-07-
2018

Regionale 
samenwerking

Burgemeester Van Asseldonk zegt toe dat er in de 
loop van het volgend jaar een nieuwe nota verbonden 
partijen gerealiseerd zal worden. Zie ook de unaniem 
aangenomen motie op 6 november 2018 (18-41) over 
actualisatie Nota verbonden partijen

1/7/2019 Pilot gaat verlengd 
worden. Einddatum actie 
gewijzigd naar 1 maart 2020 
i.o.v. Sonja v. Oeveren.

Afgehandeld 
(toezegging 
valt onder 
motie 
actualisatie 
Nota 
Verbonden 
partijen)

37 03-07-
2018

(18-13) Motie M-11 
van PvdA en CDA over 
from the farm tot he 
fork.

Verzoekt de raad (via ondersteuning van de 
griffie) en het college om:
1. een verkenning van de materie uit te voeren;
2. sprekers op dit terrein uit te nodigen en 

excursies/bijeenkomsten te organiseren;
3. een netwerk van mensen en organisaties binnen 

Deze motie heeft uitvoering 
gekregen in de raadsconferentie 
duurzaamheid van 21 juni 2019 
waarin het onderwerp van Boer 
tot Bord (Nederlandse vertaling) 
als deelsessie met de raad is 
besproken!

Afgehandeld
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en buiten de gemeente te ontwikkelen, die een 
bijdrage kunnen leveren aan een duurzaam 
voedselsysteem;

4. indien mogelijk voorstellen voor gemeentelijk 
beleid en acties te formuleren.

PvdA:  We hebben geen enkel 
voorstel gezien, zie punt 4.

“Dit onderwerp is als deelsessie 
besproken in werkconferentie 
duurzaamheid van 21 juni 2019 . 
De conferentie is geëvalueerd 
met de Werkgroep Duurzaam 
Overbetuwe (WDO) . Het 
evaluatierapport is ter 
kennisname aan de raad 
aangeboden.
Hierin is geconcludeerd dat het 
onderwerp vooral praktisch van 
aard is en minder beleidsmatig.
De resultaten zullen worden 
meegenomen bij actualisering 
routekaart. “

T37 03-07-
2018

Nieuwbouw OBC Wethouder Engels zegt toe dat er een 
informatiememo richting de raad gaat over de stand 
van zaken m.b.t. nieuwbouw OBC Elst op de 
Vinkenhof

Afgehandeld. Afgehandeld

38 03-07-
2018

(18-14) Motie M-12 
van PvdA over 
kennismaken met 
toneel, cabaret en 
muziek.

Verzoekt het college om:
1. te onderzoeken of en op welke wijze ook kinderen 

uit het secundair onderwijs kunnen worden 
gefaciliteerd voor een verdere kennismaking met 
muziek, toneel, cabaret enz. en de raad hiertoe 
een voorstel te doen bij de begrotingsbehandeling 
2019-2022;

De beantwoording van M-13 van 
2018 is onderdeel van Motie M-
18 van 2 juli 2019. 
Dit wordt bij de 
begrotingsbehandeling in 
november afgehandeld. 

Afgehandeld.

T38 03-07-
2018

Notitie Participatiewet Wethouder Horsthuis zegt toe dat een notitie over de 
Participatiewet, samen met een notitie 
werkgelegenheidsprojecten Overbetuwe nog dit jaar 
aan de raad zal worden aangeboden

Deze zijn opgenomen in het 
visiedocument.

Q3 2018 Afgehandeld
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39 03-07-
2018

(18-15) Motie M-13 
van BOB, CU, D66, 
PvdA, GL en CDA over 
meer muziek in de 
klas.

Verzoekt het college om:
- Een Méér Muziek in de klas Lokaal-samenwerking 

op te starten
- Zoveel mogelijk partijen te betrekken waaronder 

muziekverenigingen en professionele 
muziekdocenten bij de verankering van 
muziekonderwijs op basis en/of voorgezet 
onderwijsscholen.

- Hierbij de inbreng van leerkrachten, met het oog op 
hun werkdruk, uitdrukkelijk mee te nemen.

- De financieringsmogelijkheden voor het realiseren 
van meer muziek in de klas in kaart te 
brengen(overheidssubsidies bijv. 
http://www.cultuurparticipatie.nl/file/1516696651.90
63BOthyX/subsidieregeling-versterking-
cultuureducatie-vmbo-vso-pro-2018-2020.pdf , 
bijdragen van vermogensfondsen bijv.( 
https://www.fonds21.nl/voorwaarden/11/jongeren-
cultuur-als-middel ) , maatschappelijke sponsoring 
uit bedrijven en serviceclubs enz.)

- In overleg met partijen  te komen met een concreet 
voorstel als onderdeel van de begroting 2019.

De inventarisatie wordt nu en 
begin 2020 uitgevoerd. 
Verwachting is dat de motie 
in Q2 2020 is afgehandeld. 

Q2 2020

T39 03-07-
2018

Nieuwe omgevingswet Wethouder Van Baal zegt toe de participatie in de 
nieuwe omgevingswet aan de orde te stellen bij de 
bespreking van de nieuwe omgevingswet in een 
voorbereidende vergadering

Het onderwerp Participatie is 
opgenomen in de reeks van 6-
wekelijkse bijeenkomsten voor 
de raad in relatie tot de 
Omgevingswet. Er wordt een 
pilot gestart voor de organisatie 
om Participatie goed voor te 
bereiden en de raad hierin 
besluiten te laten nemen. Dit 
wordt te zijner tijd in de normale 
besluitvorming voorgelegd. 

Afgehandeld

40 03-07-
2018

(18-16) Motie M-14 
van GL, BOB, PvdA, 
CU en D66 over 
investering fietspaden 
2.0.

Verzoekt het College om:
1. Voor 1 oktober 2018 een inventarisatie te doen 

(wellicht samen met de fietsersbond) van de 
zogenaamde ‘kleine gebreken’ in het 
hoofdfietsnetwerk (die niet in de nota ‘Overbetuwe 

Deze motie is samen met 
schriftelijke vragen ( S-366: 
uitvoering motie investeringen 
fietspaden 2.0, 18int03017) 
opgepakt. Met een 

Afgehandeld

http://www.cultuurparticipatie.nl/file/1516696651.9063BOthyX/subsidieregeling-versterking-cultuureducatie-vmbo-vso-pro-2018-2020.pdf
http://www.cultuurparticipatie.nl/file/1516696651.9063BOthyX/subsidieregeling-versterking-cultuureducatie-vmbo-vso-pro-2018-2020.pdf
http://www.cultuurparticipatie.nl/file/1516696651.9063BOthyX/subsidieregeling-versterking-cultuureducatie-vmbo-vso-pro-2018-2020.pdf
https://www.fonds21.nl/voorwaarden/11/jongeren-cultuur-als-middel
https://www.fonds21.nl/voorwaarden/11/jongeren-cultuur-als-middel
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fietst verder’ staan), als aanvulling op de 
inventarisatie van de Fietsersbond van de 
knelpunten op de route Arnhem-Nijmegen via Elst 
op Overbetuws grondgebied;

2. Indien nodig het budget van onderhoud van 
fietspaden in de begroting 2019 aan te passen om 
de ‘kleine gebreken’ aan te pakken;

3. Een inventarisatie te doen van fietspaden, die 
onder het beheer van de gemeente vallen en 
gezien de verkeersintensiteit en de verschillende 
soorten en snelheden van fietsen, ook gezien de 
normen van CROW/TNO, mogelijk verbreed 
zouden moeten worden en deze inventarisatie voor 
1 oktober 2018 aan de raad te sturen.

informatiememo  (18inf00099) is 
de raad hierover geïnformeerd

T40 03-07-
2018

Procesmemo Elst 
Centraal

Wethouder Hol zegt toe dat er voor de zomer een 
informatiememo zal komen over de stand van zaken 
over Elst Centraal

Afgehandeld. Afgehandeld

41 03-07-
2018

(18-17) Motie M-15 
van GL, BOB, PvdA, 
CU en D66 over 
kaders ruimtelijke 
plannen.

Verzoekt het College:
1. Te verkennen in hoeverre de gemeente bij 

ruimtelijke ontwikkelingen, bijvoorbeeld door een 
combinatie van de systematiek van prioritering en 
gemeentelijke stimuleringsbeleid, meer kan sturen 
op het gebied van bijvoorbeeld doelgroepen, 
woningbouwcategorieën, warmtetransitie, 
energieopwekking, bouwmaterialen, transitie naar 
duurzame mobiliteit, wateropvang, verstening en 
groen in de wijk;

2. De uitkomsten van deze verkenning voor 1 oktober 
2018 aan de Raad voor te leggen;

3. Op basis van deze verkenning voor 1 december 
2018 een voorstel aan de Raad te doen om op 
bovenstaande gebieden extra randvoorwaarden te 
stellen bij ruimtelijke ontwikkelingen.

Afgehandeld. Zie document 
‘Ronde 2 Beantwoording 
technische vragen t.b.v. 
kadernota’ besproken in de 
raadsvergadering van 2 juli 
2019.

GroenLinks:motie vroeg om 
verkenning naar mogelijkheden 
om bij woningbouw meer te 
sturen op gebied van bv 
doelgroepen, 
woningbouwcategorieen, 
verstening, groen e.d. In 
beantwoording technische 
vragen Kadernota 2020 staat dat 
verkenning is uitgevoerd. Raad 
heeft deze verkenning niet 
gekregen.
D66: We vernemen graag hoe 
de laatste stand van zaken is 

Q3 2019 Afgehandeld

http://www.ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=overbetuwe&agendaid=7491a0a2-3ea4-47dc-8a31-83c488b53915&FoundIDs=&year=2019
http://www.ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=overbetuwe&agendaid=7491a0a2-3ea4-47dc-8a31-83c488b53915&FoundIDs=&year=2019
http://www.ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=overbetuwe&agendaid=7491a0a2-3ea4-47dc-8a31-83c488b53915&FoundIDs=&year=2019
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nav de verstrekte 
informatiememo.

De raad heeft de resultaten van 
de verkenning ontvangen. 
Mondeling tijdens een TU op 25 
juni 2018 en schriftelijk in een 
raadsmemo dd. 3 oktober 2018 
is ingegaan op de gehanteerde 
voorwaarden en kaders. Dat is 
de basis van de beantwoording 
in juli 2019 door B&W van de 
technische vragen. Daarin is ook 
verwezen naar de 
Omgevingsvisie Overbetuwe 
2040 die (bovenliggend op 
strategisch niveau) nog enkele 
sturingsprincipes bevat 

Febr GL:  deze zien wij niet als 
afgehandeld: er is duidelijk om 
iets op een rijtje te zetten en het 
college antwoord dat de 
informatie verdeeld over 
verschillende stukken staat, 
versnipperd dus. Afgezien van 
het feit dat er geen raadsmemo 
gedateerd is op 3-10-2018 zien 
wij ook in de andere 
aangehaalde stukken geen 
duidelijke verkenning en is er 
geen collegevoorstel naar de 
raad gekomen met extra 
randvoorwaarden voor 
ruimtelijke ontwikkeling

T41 03-07-
2018

Hart van Heteren Wethouder Engels zegt toe dat er een 
informatiememo richting de raad zal gaan over de 
subsidieverstrekking t.b.v. het hart van Heteren.

Afgehandeld. Afgehandeld
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42 03-07-
2018

(18-18) Motie M-16 
van GL, CDA, PvdA, 
D66, VVD en BOB 
over fietspad langs 
Linge.

Verzoekt het College:
1. Alles in het werk te stellen om in de begroting 2019 

een bedrag te kunnen opnemen voor de 
voorbereiding van een vrijliggend fietspad langs de 
Linge voor recreatief- en woonwerkverkeer tussen 
Zetten en Elst (Waterrijk, aansluiting op fietspad 
langs de Linge in de gemeente Lingewaard);

2. De raad te informeren in hoeverre het nuttig dan 
wel wenselijk is dit fietspad onderdeel te laten 
uitmaken van een bredere ontwikkelingsvisie voor 
de Linge;

3. Met o.a. provincie en waterschap in gesprek te 
blijven over o.a. mogelijkheden als cofinanciering;

4. In de Kadernota 2020 middelen vrij te maken om 
dit fietspad te realiseren.

Deze motie wordt meegenomen 
in de uitwerking van speerpunt 
13 Optimale fietsverbindingen 
tussen de kernen van het 
uitvoeringsagenda 2018-2022.

Afgehandeld

T42 03-07-
2018

Prioritering 
woningbouw

Wethouder Van Baal zegt toe periodiek de raad 
periodiek informatie te zullen verschaffen over de 
prioritering in de woningbouw

Doorlopend. Afgehandeld

43 03-07-
2018

(18-19) Motie M-17 
van GL, PvdA en CU 
over jeugdzorg 
kernteams.

Verzoekt het college om:
1. Om per kernteam een gecertificeerde jeugdhulp 

professional toe te voegen.
2. De kernteams een centrale rol toe te bedelen in de 

preventieve jeugdzorg en hen hiervoor ook de 
daarvoor benodigde bevoegdheden te geven.

Staat nog open.
D66:  wat is de stavaza en 
hoe/wanneer gaat deze 
opgepakt worden?
CU:  of en hoe afgehandeld

De moties jeugdzorg kernteams, 
over doen wat nodig is, budget 
sociaal domein en minder uitval 
jeugdhulptrajecten worden 
samen opgepakt. Voor de zomer 
komt er een uitvoeringsnota 
Overbetuwe Samen. Hierin 
worden de vier moties 
meegenomen.

Q2 2020

T43 03-07-
2018

Uitvoeringsagenda Wethouder Hol zegt toe dat de te realiseren 
uitvoeringsagenda in de begrotingsraad van 6 
november 2018 kan worden vastgesteld

Afgehandeld. Afgehandeld
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44 03-07-
2018

(18-20) Motie M-18 
van D66, PvdA, CU en 
GL over versnelling 
routekaart 
duurzaamheid.

Vraagt het College om:
- In het najaar van 2018 (voor de begroting 2019) te 

komen met een uitvoeringsplan versnelling 
routekaart Duurzaamheid;

- In het uitvoeringsplan een duidelijke SMART 
ambitie op te nemen, bijvoorbeeld CO2-neutraal in 
2030;

- In het uitvoeringsplan een tijdpad op te nemen dat 
leidt tot realisatie van het gestelde doel 

- In het uitvoeringsplan helder op te nemen waaraan 
het beschikbaar gestelde budget van jaarlijks € 
200.000 wordt besteed met daarbij een 
onderscheid naar procesgelden, 
projectinvesteringen, gelden voor maatregelen en 
subsidies e.d.;

- bij onderbesteding van het jaarlijks beschikbare 
budget de ruimte beschikbaar te houden voor 
maatregelen, die ten goede komen aan het 
realiseren van klimaatdoelstellingen. 

Afgehandeld. Afgehandeld

T44 03-07-
2018

Groenonderhoud Wethouder Van Baal zegt toe het onderzoeksrapport 
naar groenonderhoud van maart 2018 aan de 
raadsleden te zullen sturen

Afgehandeld. Afgehandeld

45 03-07-
2018

(18-21) Motie M-19 
van D66, GL en BOB 
over energieneutraal 
MFC Valburg en 
energieneutraal 
bouwen.

verzoekt het college om:
 Het MFC in Valburg energieneutraal en 

aardgasloos te realiseren en de overschrijding  te 
melden in de begroting 2019

De raad heeft op 26 februari 
2019 een extra krediet 
beschikbaar gesteld voor de 
bouw van het MFC valburg. Hier 
is ook inhoudelijk ingegaan op 
de motie. Het gebouw wordt 
aardgasvrij, voorzien van een 
warmtepomp en zonnepanelen. 
Hiermee wordt dus de motie 
uitgevoerd. Binnenkort start de 
aanbestedingsprocedure en 
hopen we op 1 december met 
de bouw te kunnen beginnen.  

Afgehandeld
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T45 03-07-
2018

Sociaal Domein Wethouder Engels zegt n.a.v. ingediende 
amendementen en moties m.b.t. het sociaal domein 
toe binnen 2 weken met een uitgebreide 
informatiememo te komen over de visie op de 
organisatie van het Sociaal Domein

Afgehandeld. Afgehandeld

46 03-07-
2018

(18-22) Motie M-20 
van D66, GL, PvdA en 
BOB over SMART 
doelstellingen en 
indicatoren in de P&C 
cyclus.

spreekt uit dat / nodigt het college uit om:
1. budget vrij te maken en daarmee in 2019 een 

training te organiseren voor ambtelijk apparaat, 
college en raad met als doel beter leren om doelen 
en beleidsindicatoren te formuleren

2. met ingang van 1 januari 2019 (ingaande 
jaarstukken 2018) consequent waar mogelijk 
beleidsindicatoren (prestaties/resultaten èn 
indicatoren) en op te nemen in alle stukken van de 
P&C cyclus en op te stellen beleidsnota’s en hierop 
ook consequent te rapporteren

3. een ambassadeur of mentor aan te wijzen binnen 
de ambtelijke organisatie en de raad/griffie om te 
ondersteunen waar nodig om zowel ambtelijke 
stukken als stukken van de raad SMART te maken

Status van deze motie is: ‘in 
uitvoering’ 
D.w.z. voorbereidingen worden 
getroffen om workshops 
beleidsindicatoren te verzorgen 
in Q1-2020.
Een extern bureau zal dit voor 
ons verzorgen. Betreft 2 
avonden waarin theorie en 
praktijk bij elkaar worden 
gebracht.
Hiervoor zullen college- en 
raadsleden en 
beleidsmedewerkers worden 
genodigd. Gezamenlijk wordt in 
twee sessies de materie met 
elkaar verkend.
Met als doelstelling een effectief 
en efficiënt gebruik van 
beleidsindicatoren.

Q2 2020

T46 03-07-
2018

Algemene reserves Wethouder Hol zegt toe de raad te zullen informeren 
over de totstandkoming van de algemene reserves

Doorlopend. Afgehandeld

47 03-07-
2018

(18-23) Motie M-21 
van CDA en PvdA over 
doen wat nodig is.

Roept het college op om:
1. op het brede sociale domein zich optimaal in te 

spannen om tot een eenduidige toegang voor onze 
inwoners te komen en daarbij ook echt tot 
oplossingen te komen waarbij de leefwereld van de 
burger centraal staat en niet de systemen van 
waaruit gewerkt wordt.

2. Het College wordt ook gevraagd om na te denken 
over een manier waarop de raad geïnformeerd kan 
worden over dilemma's, creatieve oplossingen en 
kansen. Niet de budgetten en de regels moeten 
leidend zijn, maar de vraag wat mensen nodig 
hebben.

In uitvoering

D66: Doen wat nodig is (versus 
M 86) ‘mogelijke maatregelen’. 
Nog geen voorstellen gezien: 
Lingewaard heeft deze al wel. 
Komt in 1e kwart 2020 is 
gemeld, wordt die planning 
gehaald?

De moties jeugdzorg kernteams, 
over doen wat nodig is, budget 
sociaal domein en minder uitval 

Q2 2020
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En roept de Raad op om in februari 2019 te bezien 
wat nodig is om bovengenoemde casuïstiek ‘op te 
lossen’ d.m.v. bespreking tijdens politieke avond.

jeugdhulptrajecten worden 
samen opgepakt. Voor de zomer 
komt er een uitvoeringsnota 
Overbetuwe Samen. Hierin 
worden de vier moties 
meegenomen.

T47 21-08-
2018

Verordening jeugdhulp, 
toezicht op kwaliteit

Portefeuillehouder zegt toe dat er nog een toelichting 
komt eind deze week, uiterlijk begin volgende week, 
over hoe het toezicht op de kwaliteit van zorg is 
geregeld

Afgehandeld. Afgehandeld.

48 03-07-
2018

(18-24) Motie M-22 
van GBO, GL en PvdA 
over ontsluiting RTG – 
Knooppunt 38.

Roept het college op:
 Om in overleg te treden met provincie en gemeente 

Nijmegen en eventueel andere belanghebbenden 
(zoals Rijkswaterstaat) om er alles aan te doen om 
er voor te zorgen dat de eerder genoemde 
volgorde daadwerkelijk gerealiseerd wordt.

Bijgaande motie is uitgevoerd, 
cq een lopend traject.

Afgehandeld.

T48 18-09-
2018

Vragen BOB De vragen met betrekking tot “bp Zetten-Zuid” zijn als 
schriftelijke vragen ingediend maar zijn eigenlijk 
technische vragen. Worden zo spoedig mogelijk door 
behandelend ambtenaar beantwoord

Afgehandeld Afgehandeld.

49 05-07-
2018

(18-25) Motie van CDA 
en CU over aan de 
slag met “onze raad”.

Spreekt de intentie uit om:
 De aanbevelingen uit het rapport te omarmen;
 Concreet en toekomstgericht aan de slag te gaan 

met de verbeterpunten en aanbevelingen in het 
rapport;

 Het seniorenconvent na de zomer een passende 
werkwijze te laten bedenken op welke wijze de 
aanbevelingen kunnen worden doorgevoerd;

 Het college en de organisatie actief daarbij te 
betrekken, nadat de raad bij elkaar is gekomen.

Wordt aan gewerkt. Afgehandeld?

T49 02-10-
2018

Bomenoverlast 
Zesmorgen Heteren 

Wethouder van Baal zegt toe het verslag van de 
laatste bijeenkomst aan betrokkenen te zullen sturen 
en daarna aan de raad ter kennisname te zullen 
sturen.

Afgehandeld. Afgehandeld.
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50 05-07-
2018

(18-26) Motie BOB 
over de raad aan zet.

Spreekt de intentie uit om :
 De aanbevelingen uit het rapport te omarmen;
 Concreet en toekomstgericht aan de slag te gaan 

met de verbeterpunten en aanbevelingen in het 
rapport;

 Aanbevelingen uit te werken op basis van de 
uitkomsten van een enquête onder de raadsleden. 
De enquête maak-
akkoord.democratischzakboekje.nl leent zich hier 
uitstekend voor.

 De uitkomsten van de enquête te delen in een 
raadsconferentie, heisessie  of iets dergelijks.

 Het seniorenconvent de leiding te geven over de 
wijze waarop de conferentie vorm 
krijgt(bijvoorbeeld uitnodiging van sprekers, 
beleggen van workshops, heisessie, 
rondetafelgesprek enz.)

Is aan de raad.

.

T50 02-10-
2018

Planning procedure 
rondom de 
omgevingsvisie

Wethouder Van Baal zegt toe de planning van de 
procedure voor de omgevingsvisie aan de raad te 
zullen sturen.

T50 is afgehandeld. De raad is 
over de planning geïnformeerd 
tijdens de PA van 29 augustus 
2019 (zie document ‘19-01-
29.01 Presentatie 
omgevingsvisie’), vervolgens 
ook over de geactualiseerde 
planning via een raadsmemo dd. 
24 april 2019

Afgehandeld.

51 05-07-
2018

(18-27) Motie GBO 
over “de raad aan zet” 

Spreekt de intentie uit om :
 De aanbevelingen uit het rapport onverkort over te 

nemen;
 Concreet en toekomstgericht aan de slag te gaan 

met de verbeterpunten en aanbevelingen in het 
rapport;

 Het seniorenconvent na de zomer een passende 
werkwijze te laten bedenken op welke wijze de 
aanbevelingen kunnen worden doorgevoerd, 
waarbij wij denken aan het oprichten van een 
werkgroep, waarin zowel raad- als burgerleden 
kunnen participeren ( 1 persoon per fractie) en 
welke werkgroep de raad adviseert;

 Het college en de organisatie daarbij actief te 

Is aan de raad

http://www.ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=overbetuwe&agendaid=e5c722c8-c3aa-40fb-bd93-c95c68128b32&FoundIDs=&year=2019
http://www.ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=overbetuwe&agendaid=e5c722c8-c3aa-40fb-bd93-c95c68128b32&FoundIDs=&year=2019
http://www.ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=OverBetuwe&ListId=9d0c4e6d-a4db-475c-b8e3-39ed10c6d600&ReportId=e8914821-bac7-4ade-838f-dce05ec5533f&EntryId=09a7d224-f67a-4a5d-9c09-25bad39603c2&searchtext=omgevingsvisie
http://www.ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=OverBetuwe&ListId=9d0c4e6d-a4db-475c-b8e3-39ed10c6d600&ReportId=e8914821-bac7-4ade-838f-dce05ec5533f&EntryId=09a7d224-f67a-4a5d-9c09-25bad39603c2&searchtext=omgevingsvisie


45

betrekken;

T51 13-11-
2018

Afslag 38 Wethouder Van Baal zegt toe de raad schriftelijk 
inzicht te geven in de effecten op het verkeer rond 
afslag 38 (dus inclusief aangrenzende wegen) met en 
zonder verbreding/ doortrekking A15.

De notitie van het adviesbureau 
is gereed en is naar college en 
raad gestuurd.

Afgehandeld.

52 05-07-
2018

(18-28) Motie CU over 
procedure benoeming 
nieuwe raadsgriffier 
Overbetuwe.

Stelt voor om:
1. De selectie, het opstellen van het profiel etc. als 

raad te delegeren aan de werkgeverscommissie 
van gemeente Overbetuwe dan wel aan de 
selectie-/adviescommissie. 

2. De werkgeverscommissie met een voorstel te laten 
komen aan de raad voor benoeming van een 
nieuwe griffier.

Afgerond. Afgehandeld.

T52 11-12-
2018

Evalueren Verordening 
reclamebelasting

Wethouder Hol zegt toe de Verordening 
reclamebelasting te zullen evalueren in 2020

Op 1 oktober is er een 
informatiebijeenkomst over de 
Bedrijveninvesteringszone 
centrum Elst 2020-2024. De 
evaluatie van de verordening 
reclamebelasting 2015-2019 is 
onderdeel hiervan. 

De vervolgbijeenkomsten met de 
raad hierover zijn:
-           22 oktober 
voorbereidende 
raadsvergadering
-           12 november 
raadsvergadering

9/12: De motie t52 is afgerond 
op 1 oktober tijdens de 
informatiebijeenkomst raad

Afgehandeld
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53 04-09-
2018

(18-29) Motie van 
PvdA, GL, CU en CDA 
over 
kinderpardongemeente

Verzoekt het college om:
 Te zorgen dat Overbetuwe zich aansluit bij de 

andere “Kinderpardongemeenten”1, door bij de 
staatssecretaris van Justitie en Veiligheid te pleiten 
voor een daadwerkelijke oplossing voor deze 
kinderen, bijvoorbeeld door versoepeling van het 
meewerkcriterium van het Kinderpardon.

Afgerond. Afgehandeld

T53 15-01-
2019

Uitvoering 
amendement RTG 
d.d.24 oktober 2017

De voorzitter zegt toe informatie over de uitvoering 
van het amendement van 24 oktober 2017 te zullen 
geven in de beantwoording van schriftelijke vraag S-
400 van de PvdA fractie

Deze toezegging is 
meengenomen in de genoemde 
vragen S400, dus afgehandeld

Afgehandeld

54 04-09-2018 Onderwerp yyy
Wethouder zz

De wethouder zegt toe 
in gesprek te gaan met 
bewoners van de 
Kastanjelaan over de 
bomenkap in hun 
straat

Het gesprek met de 
inwoners heeft plaa D 
De toegezegde actie is 
uitgevoerd en 
afgerond. e 
toegezegde actie is 
uitgevoerd en 
afgerond. s gevonden. 
De inwoners van de 
Kastanjelaan waren 
tevreden met de 
toezegging van de 
wethouder dat er in het 
voorjaar nieuwe bomen 
geplant worden.

De toegezegde actie is 
uitgevoerd en kan van 
de lijst.

(18-30) Motie van GL, 
CU en PvdA over 
uitzetten Afghaanse 
Vluchtelingen.

Verzoekt de burgemeester, in de rol als voorzitter 
van de raad, om:

Aan te dringen bij de Staatsecretaris van Justitie en 
Veiligheid te stoppen met de uitzettingen tot de 
situatie in Afghanistan door de UNHCR als veilig 
wordt bestempeld.

De toegezegde actie is 
uitgevoerd en afgerond.

Afgehandeld

T54 15-01-
2019

Sociaal Domein Portefeuillehouder zegt een notitie toe met daarin 
duidelijker uitgelegd nut en noodzaak, de analyse 
waarom, aan de hand van een evaluatie van de 
huidige situatie

Deze memo is geschreven: 
19inf00020 Informatiememo 
raad ‘Van transitie naar 
Transformatie’.

Afgehandeld

55 04-09-
2018

(18-31) Motie van 
CDA, BOB, GBO, 
VVD, D66 en PvdA 
over maak het 
ommetje Westeraam 
rond.

Roept het college om:
- zo snel mogelijk in 2019 het oorspronkelijke 

ommetje Westeraam te realiseren;
- hiervoor het bedoelde Masterplan als uitgangspunt 

te nemen;
- in de begroting van 2019 alsnog hiervoor middelen 

op te nemen en daarmee een concreet voorstel te 

Hierbij de stand van zaken motie 
wandelpad.

Communicatie is gedaan en 
financiële middelen zijn 
beschikbaar. We realiseren nu 
de wandelverbinding conform 

Q2 2020



47

doen aan de raad over de invulling, planning en 
realisatie in zo mogelijk 2019.

- dit zo spoedig mogelijk te communiceren via een 
Nieuwsbulletin aan alle bewoners van Westeraam 
en gebruikers van het natuurgebied.

Masterplan.
Het wandelpad langs de Linge 
naar Guardspad is al 
gerealiseerd evenals de brug 
over de Linge.
De wandelverbinding 
Regenboog – Lingenbrug laat 
nog even op zich wachten. 
We hebben te maken met 
bezwaren uit de omgeving. We 
zijn nog in gesprek met deze 
omwonenden.
We verwachten in het 1e 
kwartaal van 2020 te starten met 
de aanleg

T55 15-01-
2019

Participatiewet Portefeuillehouder zegt toe het document Visie en 
ontwikkeling Participatiewet n2019-2022 "startnotitie" 
te zullen noemen

Afgerond Afgehandeld

56 06-11-
2018

(18-32) Motie M-1 van 
BOB, GL, CDA, D66 
en VVD over 
administratieve 
begrotingswijzigingen.

verzoekt de auditcommissie om samen met het 
college: 

1. de voorstellen te inventariseren die dit betrof, te 
weten voorstellen die volgens meer dan één fractie 
niet overeen kwamen met de gewenste werkwijze;

2. aan de hand van deze inventarisatie te bezien of 
kan worden gekomen tot een nieuwe 
overeenstemming over de te volgen werkwijze;

3. daarbij te bezien of ‘het goede gesprek’ voldoende 
is of dat een verduidelijking van onze financiële 
verordening gewenst is;

4. en hierover verslag uit te brengen aan de 
gemeenteraad in januari 2019.

Uitgevoerd. Afgehandeld

T56 26-02-
2019

Spoorlijn Tiel Elst Wethouder Van Baal zegt toe te zullen lobbyen voor 
behoud en modernisering spoorlijn Tiel-Elst.

Afgerond Afgehandeld
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57 06-11-
2018

(18-33) Motie M-3 van 
CDA, CU, D66, VVD, 
PvdA en GL over 
werkoffensief 
Overbetuwe 2019-
2022

Stelt voor om:
1. het college voor eind 2018 een actuele stand van 

zaken op te laten maken van alle 
stimuleringsmaatregelen om meer mensen aan het 
werk te krijgen

2. hiervoor te bezien of een lokaal werkbedrijf nog 
steeds een optie is of dat beter alsnog voor de re-
integratie aangesloten kan worden bij Scalabor 
(waar nu alleen de mensen met een oude SW 
indicatie zijn ondergebracht)

3. het hele bestand aan mensen met een uitkering  in 
Q1 van 2019 in kaart te brengen en hierover te 
rapporteren aan de raad.

Het uitvoeringsplan, is een 
onderdeel om antwoord te 
krijgen op het voorgestelde. 
Waaronder 
stimuleringsmaatregelen. 
Onderdeel is het 
“productenboek”

We zijn aan het onderzoeken 
hoe we omgaan met lokale 
samenwerkingsprojecten. Dit is 
en wordt gedeeltelijk een 
onderdeel in het productenboek.
 
Deze zijn in kaart gebracht, 
klanten zijn in beeld. Rapport 
volgt.

9/12: afgerond  middels  
Beantwoording schriftelijke 
vragen S-441 en visiedocument

Afgehandeld

T57 19-03-
2019

Sociale woningbouw Inzicht geven in het aantal sociale woningen dat de 
komende jaren gebouwd gaat worden.

Doorlopend. Afgehandeld

58 06-11-
2018

(18-34) Motie M-4 van 
GL, PvdA, D66, CU, 
CDA en VVD over OV-
fietsen op stations 
Zetten-Andelst en Elst.

Verzoekt het College op:
 Met Arriva (beheerder van station Zetten-Andelst) 

in gesprek te treden over de mogelijkheden voor 
plaatsing van OV-fietsen op station Zetten-Andelst;

 Met NS (beheerder van station Elst) ) in gesprek te 
treden over de mogelijkheden voor uitbreiding van 
het aantal OV-fietsen op station Elst;

 Indien er een financiële bijdrage gevraagd worden 
voor de realisatie van OV-fietsen op station Zetten-
Andelst en/of uitbreiding van het aantal OV-fietsen 
op station Elst, met de provincie in overleg te gaan 
voor een tegemoetkoming in de kosten;

 Indien nodig de Raad een voorstel te doen om de 

Deze motie wordt meegenomen 
in de uitwerking van speerpunt 
13 Optimale fietsverbindingen 
tussen de kernen van het 
uitvoeringsagenda 2018-2022.
D66: s.v.z.

GroenLinks:motie vroeg college 
om in gesprek te gaan met NS 
en Arriva OV-fietsen op Zetten-
Andelst te plaatsen en meer OV-
fietsen in Elst, maar college 
heeft blijkbaar deze opdracht 

Nog 
onbekend
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overgebleven kosten te dekken;
 Indien realisatie van OV-fietsen op station Zetten-

Andelst en/of uitbreiding van het aantal OV-fietsen 
op station Elst niet mogelijk blijkt vóór 1 mei 2019, 
de Raad hiervan tijdig op de hoogte te stellen

onderdeel van een groter plan 
gemaakt, maar we verliezen nu 
het zicht op de uitvoering.

We hebben het verzoek om OV 
fietsen te plaatsen op station 
Zetten-Andelst en de uitbreiding 
van fietsen op station Elst bij de 
provincie neergelegd. De 
provincie verzamelt en 
beoordeeld alle verzoeken van 
gemeenten en dient vervolgens 
een voorstel in bij het ministerie 
van Infrastructuur en Waterstaat. 
Het ministerie en NS hebben de 
provincie laten weten nieuwe 
aanvragen nog niet in 
behandeling te nemen. Alleen bij 
een echt grote aantoonbare 
vraag maakt NS uitzonderingen. 
Dit geldt niet voor de stations 
Elst en Zetten-Andelst

NS is namelijk bezig een 
verkenning naar 
verbetervoorstellen voor OV 
fiets. Deze voorstellen moeten 
meer gemak voor de reiziger 
opleveren maar ook de kosten 
moeten omlaag worden 
gebracht, zeker voor locaties bij 
kleinere stations waar maar 
beperkt aantal fietskluizen 
komen en waar beperkt aantal 
afnames per maand plaatsvindt. 
Her en der worden nu pilots 
gehouden en resultaten wil NS 
eerst evalueren. De provincie 
houdt ons op de hoogte van de 
stand van zaken van ons 
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verzoek.

T58 19-03-
2019

Periodiek 
voortgangsmemo De 
Danenberg

De raad 3 maandelijks informeren over voortgang 
middengebied De Danenberg

Doorlopend.

59 06-11-
2018

(18-35) Motie M-7 van 
PvdA, BOB, D66, 
CDA, VVD, CU en GL 
over 
prestatieafspraken 
bibliotheken met 
OGBZ. 

Verzoekt het college om :
1. voor 1 februari 2019 een duidelijke planning te 

geven hoe voor de subsidieverlening voor 2020 de 
door raad en College gedeelde conclusies en 
aanbevelingen van de Rekenkamercommissie 
vertaald gaan worden in concrete afspraken en hoe 
de raad bij de totstandkoming daarvan haar 
kaderstellende en controlerende rol kan vervullen;

2. daarbij de raad ook te informeren over wat wij 
kunnen leren van de praktijk in Nijmegen en 
Rivierenland (en mogelijk Arnhem).

Is onderdeel van de 
Uitvoeringsagenda 
bibliotheekwerk 2020-2024. 
Deze is op 12 november in de 
raad vastgesteld. In de begroting 
voor 2020 is extra geld 
opgenomen voor de bibliotheek. 
Hiermee kan de 
uitvoeringsagenda gefinancierd 
worden.

Q4 2019 Afgehandeld

T59 02-04-
2019

Zwembadvisie Wethouder Hol geeft aan dat er in een procesvoorstel 
over zwembaden duidelijk is dat de raad voor de 
kadernota deze visie zal ontvangen

Afgehandeld.
PvdA:Hoezo afgehandeld?

In de rapportage ‘Behoefte- en 
haalbaarheidsonderzoek nieuw 
multifunctioneel sportcentrum 
Elst’ (Corsa 19bij09638) geeft 
Deel I inzicht in huidige situatie, 
behoefte, concurrentie en trends 
in zwemwater in Overbetuwe.

In hoofdstuk 2 wordt inzicht 
gegeven in de huidige situatie 
van zowel de Helster in Elst als 
de Leygraaf/De Drie Essen in 
Zetten in de gemeente 
Overbetuwe. In paragraaf 2.1.2 
is het verzorgingsgebied van 
zwembad De Helster uiteen 
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gezet en in paragraaf 2.2.1 het 
verzorgingsgebied van 
zwembad  de Leygraaf/De Drie 
Essen.  Tevens wordt in 
paragraaf 2.3 de concurrerende 
zwemvoorzieningen van  
zwembad De Helster en 
zwembad  de Leygraaf/De Drie 
Essen in beeld gebracht.  In 
hoofdstuk 3 worden 
demografische ontwikkelingen 
toegelicht en algemene 
landelijke en de lokale trends en 
ontwikkelingen die invloed 
hebben op de behoefte aan 
zwemwater in de gemeente 
Overbetuwe. In paragraaf 3.5 
worden de ambities van de 
stakeholders 
(zwemverenigingen Elst en 
Zetten en exploitanten) in beeld 
gebracht. In hoofdstuk 4 worden 
bovengenoemde elementen 
vertaald ineen nieuwe 
configuratie van het zwembad, 
waarmee rekening is gehouden 
met de wensen van de 
stakeholders en het verwachte 
verzorgingsgebied is vertaald 
naar uitgangspunten voor de 
nieuwe zwembadconfiguratie.
Met bovengenoemde rapportage 
Deel I is inzicht gegeven inzicht 
in Visie op zwemwater in 
Overbetuwe.
U heeft op 1 oktober gekozen 
voor zwembadconfiguratie 
scenario 2 ‘Lokaal met ambitie’.
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60 06-11-
2018

(18-36) Motie M-8 van 
GBO, D66 en GL over 
onderzoek 
verkeersveiligheid 
rondom scholen en 
sportaccommodaties

Verzoekt het college om:
1. Een onderzoek te laten plaatsvinden waarin de 

diverse mogelijkheden worden onderzocht om de 
verkeersveiligheid rondom scholen en 
sportaccommodaties te verbeteren.

2. In dit onderzoek ook bestaande maatschappelijke 
initiatieven mee te nemen en uiteen te zetten met 
welke partijen kan worden samengewerkt om de 
verkeersveiligheid te verbeteren.

Voor een aantal concreet 
genoemde locaties zijn 
verkenningen uitgevoerd. 
Voorbeelden zijn sportpark De 
Pas en fietsroute in Heteren 
naar de sportvelden. Voor de 
brede aanpak naar onderzoek 
rondom scholen en 
sportaccommodaties zijn we 
meerdere opties aan het 
verkennen. We betrekken hier in 
eerste instantie de Fietsersbond 
en Veilig Verkeer Nederland bij. 

D66
GBO

Voor een aantal concreet 
genoemde locaties zijn 
verkenningen uitgevoerd. 
Voorbeelden zijn sportpark De 
Pas en fietsroute in Heteren 
naar de sportvelden.  Voor de 
ontsluiting de sportpark De Pas 
is inmiddels budget beschikbaar 
gesteld. De uitvoering is gepland 
in Q3 2020. 
De uitkomsten van de 
verkenning van de fietsroute in 
Heteren zal binnenkort 
voorgelegd worden aan de 
dorpsraad om uiteindelijk tot een 
voorkeursalternatief te komen. 
Daarna gaan we in gesprek
met de provincie over realisatie 
en financiering. Op basis van 
deze uitkomsten kan een 
planning gemaakt worden.
Voor de brede aanpak naar 
onderzoek rondom scholen en 

Q3 2020
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sportaccommodaties nemen we 
een actiepunt op in de 
Actieagenda Mobiliteit 
(speerpunt Mobiliteit

T60 02-04-
2019

Woonwagenstandplaat
sen

De inventarisatie, zowel gemeentelijk als ook 
regionaal m.b.t. woonwagenstandplaatsen zal voor 1 
mei richting de raad gaan

Er is een onderzoek uitgevoerd 
naar de behoefte aan 
woonwagenstandplaatsen in de 
gemeente. Dit is besproken bij 
het ronde tafel gesprek op 21 
mei jl. Inmiddels heeft de raad 
een planning ontvangen om de 
ontwikkeling van 
woonwagenlocaties, het beleid 
en de afspraken met de 
woningcorporaties verder uit te 
rollen. Daar komt binnenkort een 
raadsmemo bij die hierover gaat. 

De toezegging over de 
inventarisatie mbt over 
woonwagens is afgedaan met 
de volgende voorstellen:

19BW000495 vaststellen 
uitgangspunten en criteria voor 
het aanwijzen van 
woonwagenstandplaats locaties.
Hier zitten diverse bijlagen bij 
zoals STEC onderzoek 
m.b.t.  behoefte, planning etc.

Verder is rond de zomer de raad 
nog geïnformeerd over 
voortgang en planning m.b.t. de 
ontwikkellocaties voor 
woonwagenstandplaatsen
Dit gaat om 19inf00124 en 
19bw000414

Q4 2019 Afgehandeld
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61 06-11-
2018

(18-37) Motie M-10 
van GBO, VVD, CDA 
en D66 over 
intensivering 
handhaving.

Verzoekt het college om:
1) in de in 2019 op te stellen nieuwe Nota Integrale 

Veiligheid concreet aan te geven op welke 
manieren het college de subjectieve en objectieve 
veiligheid verder wilt versterken en daarbij een 
aantal alternatieven aan te geven;

2) In de nieuw Nota Integrale Veiligheid concreet aan 
te geven hoeveel fte’s   er nodig zijn om in brede 
zin de veiligheid te handhaven resp. te versterken, 
waarbij ook moet worden gedacht om het aantal 
overtredingen een halt toe te roepen en bij de 
Kadernota 2020 te duiden hoeveel extra middelen 
hiervoor nodig zijn;

3) Te bezien of voorafgaand aan de nieuwe Nota 
Integrale Veiligheid de handhaving al kan worden 
versterkt en de raad daartoe middels een memo in 
het eerste kwartaal 2019 te informeren.

Nota is uitgesteld. 

8 oktober is er een (extra) 
voorronde, Dan gaat de 
portefeuillehouder OOV in 
gesprek met de raad over de 
prioriteiten in de nieuwe nota 
Integrale Veiligheid. Of er dan 
ook gesproken wordt
over extra capaciteit voor 
handhaving is niet helder. 
Handhaving maakt namelijk 
geen deel uit van Integrale 
Veiligheid..

GBO: s.v.z.

Punt 1 wordt in Q1 2020 naar de 
raad gestuurd. Punt 2 en 3 op 
zijn vroegst in Q2 2020. De 
nieuwe nota IV is niet de plek 
waarbij het aantal fte's 
betreffende handhaving een plek 
zal gaan krijgen.  Dit wordt in 
2020 door de teammanager 
waaronder handhaving valt, 
opgepakt .

Q2 2020

T61 02-04-
2019

Stand van zaken 
actiepunten

De voorzitter zegt n.a.v. van vragen van GroenLinks 
toe de beantwoording schriftelijk te doen. Het betreft:  
punt 9 m.b.t. startersleningen, punt 11 m.b.t. 
duurzaamheidslening, stimuleringsregeling en 
blijverslening en punt en punt 12, optimalisatie 
fietsnetwerk tussen de kernen.

Afgerond. Afgehandeld
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62 06-11-
2018

(18-38) Motie M-13 
van D66, GL, CU en 
PvdA over groene 
schoolpleinen.

Verzoekt het college om:
1. alle scholen op de hoogte te stellen van deze 

provinciale regeling;
2. de scholen te ondersteunen bij maken van plannen 

voor een groen schoolplein en eventueel bij het 
aanvragen van de subsidie;

3. te onderzoeken of en zo ja wat de gemeente vanuit 
bestaande budgetten financieel kan bijdragen om 
de komende jaren meer groene schoolpleinen te 
realiseren in de Gemeente Overbetuwe en zo 
nodig in een begrotingswijziging voor te leggen aan 
de raad in 2019.

De scholen zijn bovenstaande 
regeling op de hoogte gesteld. 
Vier scholen hebben hiervoor tot 
op heden belangstelling 
getoond.
Vanuit NME is ook aanvullende 
informatie over de subsidie 
gestuurd naar de scholen die 
belangstelling hebben bij het 
aanvragen van subsidie. Dit 
gebeurt momenteel met vier 
scholen. Wellicht dat er nog 
meer scholen volgen. Het is aan 
de scholen zelf dit op te pakken.

Afgehandeld

T62 02-04-
2019

Doelgroepenvervoer De portefeuillehouder  zegt toe met een korte memo 
te zullen komen met informatie welke gemeenten er 
aan dit doelgroepenvervoer zullen meedoen.

Afgehandeld. Afgehandeld

63 06-11-
2018

(18-39) Motie M-14 
van D66, CDA, GL en 
PvdA over tiny forests

Verzoekt het college om:
- De mogelijkheden tot het realiseren van Tiny 

forests in het bebouwde gebied van de 
Overbetuwe 

- Te beoordelen of het zinvol en nuttig is om 
partner te worden van Tiny Forest van de 
IVN

- Indien er potentiele locaties worden gezocht 
burgers en bedrijven bij deze inventarisatie te 
betrekken 

- De raad begin 2019 te informeren over de 
mogelijkheden en kosten

We besteden hier aandacht aan 
bij het opstellen van het 
Integraal Beheerplan Openbare 
Ruimte (IBOR).
D66 D66: vernemen graag het 
concrete tijdspad en een 
concrete weergave wat al wel 
gerealiseerd is mbt Tiny Forest.
We bepalen de kaders voor de 
Tiny Forest in het IBOR.  Het 
IBOR wordt volgens planning in 
november 2020 ter vaststelling 
aan de raad aangeboden.
Daarna is het de bedoeling dat 
we Tiny Forest integraal 
oppakken met andere thema’s 
welke spelen in de openbare 
ruimte.

Q4 2020 Afgehandeld 
(wordt 
meegenomen 
in IBOR)
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T63 16-04-
2019

Nota integrale 
veiligheid

Wethouder Hol zegt toe nog voor de kadernotaraad 
2020 een RTG te houden over de regionale een 
lokale aanpak van veiligheid en zorg

Afgehandeld. Afgehandeld

64 06-11-
2018

(18-40) Motie M-16 
van D66, PvdA en GL 
over inbreng 
herstructurering Slijk-
Ewijk

Verzoekt het college om:
 Met de dorpsraad in gesprek te blijven over deze 

ideeën en bewoners uit te dagen om met een plan 
te komen zodat de gemeente de uitvoering ervan in 
een komende begroting kan verwerken en het tijdig 
als meekoppelkans wordt meegenomen bij de 
reeds geplande dijkverzwaring (of verlegging).

Voor Slijk-Ewijk ligt er nog geen 
concreet plan waar de 
dijkversterking Wolferen-
Sprok(WOS) rekening mee kan 
houden. Er is vanuit WOS geen 
tijd meer om nieuwe 
ontwikkelingen toe te voegen 
aan het plan. Het ontwerp op 
basis waarvan WOS zijn 
Projectplan Waterwet schrijft 
wordt al in maart afgerond. 
Mocht er op termijn wel een 
concreet plan zijn, dan moet de 
aansluiting afgestemd worden 
met WOS. In december 2019 
heeft het dorp haar visie ‘Moooi 
Slijk Ewijk’ afgerond. Gemeente 
heeft gewacht met vernieuwen 
van de Paulstraat tot dat deze 
visie klaar was. Op basis hiervan 
is er nu een samenwerking 
gestart tussen een werkgroepje 
en de gemeente voor de 
vernieuwing van de Paulstraat.

Deze motie is afgerond 
aangezien het proces met de 
dorpsraad in gang is gezet.

Afgehandeld

T64 16-04-
2019

Milieustraat Wethouder Horsthuis geeft aan dat er zo snel 
mogelijk een plan van aanpak voor aanpassingen 
aan beide milieustraten komt, welke aan de raad zal 
worden aangeboden

Afgerond. Afgehandeld
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65 06-11-
2018

(18-41) Motie M-17 
van D66, CU en GL 
over verbonden 
partijen

verzoekt het college om:
1. Uiterlijk in Q1/19 met een concreet plan van 

aanpak te komen/ voor te leggen aan de raad om 
tot een nieuwe Nota Verbonden Partijen te komen 

en stelt voor om:
1. Met een aantal raads- en/of burgerleden een 

rondetafelgesprek voor te bereiden waarin 
afspraken worden gemaakt over de versterking van 
de sturende en controlerende rol van de raad m.b.t. 
verbonden partijen

2. Uiterlijk in Q3/19 de nieuwe Nota Verbonden 
Partijen in de raadsvergadering te behandelen 
waarin voornoemde afspraken zijn opgenomen en 
uitgewerkt.

Op 22 januari 2019 is het plan 
van aanpak actualisatie 
Nota verbonden 
partijen vastgesteld

Op 19 maart 2019 heeft een 
RTGC plaatsgevonden. 
Aanwezigen stemden af om de 
raad voor te stellen om een pilot 
met raadsrapporteurs te starten 
tav ODRA en WSP en daarna te 
bezien of en hoe de Nota moet 
worden aangepast.

Op 2 april heeft de raad besloten 
besloten om :

-  t.a.v. 2 verbonden partijen een 
pilot te houden met 
raadsrapporteurs;

- na een half jaar een nieuwe 
RTGC te houden en te bezien of 
meer verbonden partijen aan de 
pilot worden toegevoegd;

- voorlopig af te zien van de 
opdracht aan het college om te 
komen met een nieuwe Nota 
Verbonden Partijen in het derde 
kwartaal 2019 en dit opnieuw af 
te wegen na de evaluatie van de 
pilots.

1/7/2019 Pilot gaat verlengd 
worden. Einddatum actie 
gewijzigd naar 1 maart 2020 
i.o.v. Sonja v. Oeveren.
GBO

1. Q1 2019 
afgerond                                               
1. Q1 2019 
afgerond              
2.Evaluatie 
Q2 2020
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9/12:  Motie aanhef: afgerond                                                                                                                                       
Op 22 januari 2019 is het plan 
van aanpak actualisatie Nota 
verbonden partijen vastgesteld.                                             
Motie voorstel 1: afgerond                                                         
Op 19 maart 2019 heeft een 
RTGC plaatsgevonden. 
Aanwezigen stemden af om de 
raad voor te stellen om een pilot 
met raadsrapporteurs te starten 
tav ODRA en WSP en daarna te 
bezien of en hoe de Nota moet 
worden aangepast.
                                                                                                                 
Motie voorstel 3: hier ziet de 
raad voorlopig van af in 
afwachting evaluatie pilot april 
2020                                                                                          
Op 2 april heeft de raad besloten 
besloten om :
1. t.a.v. 2 verbonden partijen 
een pilot te houden met 
raadsrapporteurs;
2. na een half jaar een nieuwe 
RTGC te houden en te bezien of 
meer verbonden partijen aan de 
pilot worden toegevoegd (is 
2/10/2019);
3. voorlopig af te zien van de 
opdracht aan het college om te 
komen met een nieuwe Nota 
Verbonden Partijen in het derde 
kwartaal 2019 en dit opnieuw af 
te wegen na de evaluatie van de 
pilots.
Seniorenconvent is akkoord 
gegaan met het verzoek van 
raadsrapporteur Hans Croesen 
in de voorronde van 18 juni om 
de pilot met een half jaar te 
verlengen (van 2/10 naar 2/4).                                                                                  
Afhankelijk van de uitkomst van 
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de pilot wordt bepaald of de 
motie verder uitvoering behoeft 
en op welke wijze.

T65 07-05-
2019

Meer sociale 
woningbouw

Naar aanleiding van een ingetrokken motie wordt 
besloten deze materie voor te leggen aan het 
presidium ter behandeling in een voorbereidende 
vergadering.

Afgehandeld. Afgehandeld.

66 06-11-
2018

(18-42) Motie M-20 
van GL, CDA, D66, 
PvdA, VVD, GBO en 
CU over stimulering 
bouw sociale 
huurwoningen.

Verzoekt het College:
1. De regie in de bouw van sociale huurwoningen te 

nemen door een woningmarktregisseur aan te 
stellen. Deze moet de bouw van sociale 
huurwoningen aanjagen door bij alle nieuwe 
plannen de voorwaarden die door de Raad worden 
vastgesteld (zie punt 2) voor te leggen aan 
betrokken partijen: grondeigenaren, ontwikkelaars 
en toegelaten instellingen;

2. Vóór 1 maart 2019 concrete voorwaarden bij 
planontwikkeling  op te stellen met als doel de 
opgaven uit de Woonagenda te verwezenlijken en 
die leiden tot het stimuleren van de sociale 
woningbouw in de Overbetuwe. De voorwaarden 
worden ter besluitvorming aan de raad voorgelegd.  
Deze voorwaarden moeten vanaf 2019 gelden voor 
alle plannen/projecten met een minimale omvang 
van 10 woningen en moeten in ieder geval 
omvatten:
a. Een jaarlijks quotum van minimaal 30% 

sociale huurwoningen, gemiddeld genomen 
over alle opgestarte projecten/plannen in dat 
jaar; hierbij geeft het College aan op welke 
manier dit quotum planologisch-juridisch kan 
worden verankerd;

b. Per individueel nieuwe plan/project vanaf 2019 
het College informeert aan de raad wat het 
percentage sociale huurwoningen in het 
project wordt cq wat er gedaan is om dit 
percentage te halen;

c. Indien zich tijdens het jaar een nieuw project 

M20 is uitgevoerd. Hierover is 
de raad geïnformeerd in een 
raadsmemo dd. 26 maart 2019.

GroenLinks:motie vroeg om één 
woningmarktregisseur, niet om 
vele verschillende die ieder 
deelaspecten behandelen.

De betreffende motie bevat o.a. 
het verzoek om bij realisatie 
sociale huurwoningen regie te 
nemen door bij de bouw van 
sociale huurwoningen in nieuwe 
plannen de door de raad 
gestelde voorwaarden voor te 
leggen aan betrokken partijen. 
Dat is exact wat de 
projectregisseurs doen. Zij 
voeren vervolgens ook het 
gesprek hierover en zien toe op 
nakoming van verplichtingen en 
afspraken. In een raadsmemo 
dd. 26/3/2019 heeft B&W 
beschreven dat er zo invulling 
wordt gegeven aan de motie 

Febr GL:  zien wij niet als 

Q1 2019 Afgehandeld

http://www.ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=OverBetuwe&ListId=9d0c4e6d-a4db-475c-b8e3-39ed10c6d600&ReportId=e8914821-bac7-4ade-838f-dce05ec5533f&EntryId=6802f30d-fa54-49cb-890a-6e07516b5127&searchtext=
http://www.ibabsonline.eu/LijstDetails.aspx?site=OverBetuwe&ListId=9d0c4e6d-a4db-475c-b8e3-39ed10c6d600&ReportId=e8914821-bac7-4ade-838f-dce05ec5533f&EntryId=6802f30d-fa54-49cb-890a-6e07516b5127&searchtext=
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aandient, waarmee het jaarlijkse quotum van 
30% sociale huurwoningen van dat jaar niet 
gehaald dreigt te worden, kan het College 
gemotiveerd afwijken van het quotum van 30% 
sociale huurwoningen. Deze gemotiveerde 
afwijking legt het College ter besluitvorming 
voor aan de Raad, vóór het aangaan van de 
bindende overeenkomsten met de 
ontwikkelaars van dit project en de volgende 
project(en) van dat jaar;

d. De sociale huurwoningen worden bij voorkeur 
ontwikkeld door toegelaten instellingen;

e. Indien de sociale huurwoningen niet kunnen 
worden ontwikkeld door een toegelaten 
instelling, dan doet het College vóór het 
aangaan van (bindende) overeenkomsten met 
ontwikkelaars een gemotiveerd voorstel aan 
de Raad voor een andere ontwikkelaar.

3. In de prestatieafspraken vast te leggen welke 
plannen en hoeveel woningen de corporaties de 
komende 4 jaren (in een planning aan te geven) 
gaan realiseren en op te nemen welke projecten 
dat jaar worden uitgevoerd / gestart en op welke 
locaties dat gaat gebeuren;

4. De Raad jaarlijks te informeren over de voortgang 
in het verwezenlijken van de opgaven in de 
Woonagenda.

afgehandeld: het sturen van een 
memo is iets anders dan het aan 
de raad (ter besluitvorming) 
voorleggen van concrete 
voorwaarden  bij 
planontwikkeling.

T66 07-05-
2019

Visie op 
bibliotheekwerk in 
Overbetuwe

Portefeuillehouder doet voorstel voor het vervolg van 
deze discussie. Als voorbereiding daarop wordt 
samen met OBGZ gekeken naar de behoeften in de 
verschillende kernen van Overbetuwe voor wat 
betreft de functies van de bibliotheek, en ook een 
check of dat voorstel voldoet aan de criteria uit de 
rapportage van de rekenkamer. Hij laat weten op 
welke termijn de raad een concreet stuk tegemoet 
kan zien.

Zie raadsmemo De manier 
waarop wij uw raad willen 
betrekken bij de 
prestatieafspraken met OBGZ 
en de (uitvoering van de) visie 
op het bibliotheekwerk in 
Overbetuwe

19INf00031  

Afgehandeld
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67 13-11-
2018 

(18-43) Motie D66, GL 
en CU over 
woonwagenstandplaat
sen in Overbetuwe

Verzoekt het college om:
- Niet te wachten op de regionale inventarisatie en al 

vóór 1 april 2019 helder te krijgen wat de behoefte 
aan plaatsen en woonwagens in de Overbetuwe is

- Een duidelijke planning van activiteiten waaronder 
zicht op een eventuele standplaats te 
communiceren met de bij de gemeente bekende 
standplaatszoekenden

- De raad vóór 1 april 2019 te informeren over de 
inventarisatie en de te nemen vervolgstappen

De raad is hierover – na een 
maand uitstel- geinformeerd. Er 
is een behoefte onderzoek 
uitgevoerd wat op 21 mei bij 
het  rondetafel gesprek is 
gepresenteerd en besproken. 
Inmiddels beschikt de raad ook 
over een planning. Een memo 
over de drie sporen voor 
woonwagenbeleid wordt 
binnenkort aan de raad 
voorgelegd. Daar zit ook de 
planning bij. 

De motie en de toezegging over 
de inventarisatie mbt over 
woonwagens afgedaan met de 
volgende voorstellen:

19BW000495 vaststellen 
uitgangspunten en criteria voor 
het aanwijzen van 
woonwagenstandplaats locaties.
Hier zitten diverse bijlagen bij 
zoals STEC onderzoek m.b.t.  
behoefte, planning etc.

Verder is rond de zomer de raad 
nog geïnformeerd over 
voortgang en planning m.b.t. de 
ontwikkellocaties voor 
woonwagenstandplaatsen
Dit gaat om 19inf00124 en 
19bw000414

Q4 2019 Afgehandeld
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T67 03-06-
2019

Ingekomen stukken en 
mededelingen

Wethouder van Baal zegt toe dat vragen van 
GroenLinks over de uitvoering van moties omtrent de 
woningbouwagenda en kaders ruimtelijke plannen 
schriftelijk zullen worden beantwoord

Afgehandeld

68 13-11-
2018

(18-44) Motie van CDA 
en D66 over 
voortzetting 
Raadswerkgroep 
Duurzaam 
Overbetuwe.

Besluit tot: 
1. Het opnieuw instellen van de Werkgroep Duurzaam 

Overbetuwe voor de duur van de uitvoering van 
hetgeen onder 2 hierna verwoordt;

2. Het geven van de opdracht aan de WDO om 
uitvoering te geven aan motie M-4 van 3 juli 2018;

3. Het verstrekken van een nieuwe opdracht aan de 
WDO na de conferentie;

Verzoekt het college:
4. Samen met de WDO tot invulling en uitwerking van 

de conferentie te komen

Punt 4 (uitvoering college) heeft 
plaatsgevonden middels de 
raadsconferentie duurzaamheid 
op 21 juni 2019.

T68 03-06-
2019

Ingekomen stukken en 
mededelingen

Naar aanleiding van vragen van de PvdA-fractie zegt 
de voorzitter toe de “memo-problematiek” op de 
agenda van de eerstvolgende presidiumvergadering 
zal komen.

Afgehandeld

69 11-12-
2018

(18-45) Motie BOB, 
D66, PvdA, GBO en 
GL over 
(fiets)verkeersveilighei
d ontsluiting 
railterminal Gelderland.

verzoekt het college om: 
In het overleg met Rijk, provincie en gemeente 
Nijmegen alsnog afspraken te maken die zorgen 
voor: 
1. een fietstunnel ter hoogte van de 

Reethsestraat, zodat het fietsverkeer bij de 
ontsluitingsweg van de railterminal het verkeer van 
en naar de railterminal niet (voor een tweede keer) 
gelijkvloers hoeft te kruisen.

2. een fietstunnel bij de afslag van Park 15 
(A15Z) die ook daar zorgt dat de fiets ongelijkvloers 
kan kruisen gelet op de verwachte forse toename 
van het verkeer van en naar Park 15 (van 16.100 
mvt nu naar 27.300 in 2033 vlg de préverkenning),

vooruitlopend op verdere interbestuurlijke afspraken 
over andere in de préverkenning Knoop 38 voorziene 
maatregelen die moeten zorgen voor voldoende 
capaciteit voor de auto en een fietsnetwerk dat 

Loopt nog.
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daarmee niet conflicteert.

T69 03-06-
2019

Jaarstukken 2018 en 
concept begroting 
2020 Veilig Thuis 
Gelderland Midden

Wethouder Engels zegt toe In een tussenrapportage 
aan te geven wat de meerkosten zullen worden voor 
2019 voor Veilig Thuis voor onze gemeente.

Afgehandeld

70 15-01-
2019

(19-01) Motie van D66, 
BOB, PvdA, GL en CU 
over afwegingskader 
windmolens, zonne-
eilanden en 
zonneweiden.

Verzoekt het college om:
- Een afwegings- en beoordelingskader voor 

initiatieven voor windmolens, zonne-eilanden en 
zonneweiden op te stellen

- In dit kader in ieder geval mee te nemen:  
zorgvuldig ruimtegebruik en prioritering van 
ruimtebeslag, mogelijkheden voor dubbelgebruik 
van percelen, landschappelijke inpassing, 
participatie van betrokkenen en mogelijkheden 
voor een omgevingsfonds

-  Wat betreft omgevingsparticipatie daarbij aan te 
sluiten bij het concept-klimaatakkoord waarin over 
omgevingsparticipatie o.a. is bepaald dat 
“gestreefd wordt naar 50% eigendom van de 
productie van de lokale omgeving (burgers en 
bedrijven)” en daarbij te bezien of dit in de vorm 
kan van lokale energiecoöperaties en te bezien 
hoe gestimuleerd kan worden dat de opgewekte 
energie in de buurt blijft en bestemd is voor de 
mensen rondom het energielandschap

- Dit kader in 2019 aan de raad ter besluitvorming 
voor te leggen

Wordt meegenomen in RES en 
omgevingsvisie. Er komt een 
apart afwegingskader naar de 
raad.

Q1 2020

T70 25-06-
2019

Vragenuurvraag over 
Park Danenberg

Na de zomer zal er op schrift duidelijkheid gegeven 
worden over het tijdspad van de ontwikkelingen van 
Park Danenberg en de contacten hierover met de 
dorpsraden.

Aanvulling vanuit de griffie: Zie ook de toezegging  
die is gedaan op 19 maart 2019 om de raad 3-
maandelijks te informeren over voortgang 

Afgehandeld
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middengebied De Danenberg.

71 29-01-
2019

(19-02) Motie BOB 
over participatieproces 
plan begraafplaats 
Zetten.

verzoekt het college:
1. op korte termijn met de raad in gesprek te gaan 

over hoe dit soort processen in de toekomst beter 
kunnen en

2. te bezien of er hulpmiddelen zijn te vinden of te 
ontwikkelen om bij een burgerparticipatietraject 
als doorlopen in 2016, vooraf betere kaders te 
laten stellen door de gemeenteraad

Wordt opgepakt in visie op 
participatie.

Afgehandeld

T71 2-07-
2019

Groenvoorziening Er zal een overzicht komen met betrekking tot extra 
kosten groenvoorziening naar aanleiding van een 
eerder aangenomen amendement over het ophogen 
van het niveau van groenvoorziening.

D66 D66: groenvoorziening, 
komt het overzicht mbt de extra 
kosten nog of hebben we die per 
abuis gemist?

Wordt meegenomen in het IBOR

Q4 2020

72 26-02-
2019

(19-03) Motie van D66 
en BOB over 
vaststellen 
bestemmingsplan 
“Elst, Spoorkruising 
Rijksweg-Noord”

Draagt het college op:
 in de toekomst te zorgen dat de voorstellen 

consistent zijn.

Wordt opgepakt en daarmee 
afgehandeld.

Afgehandeld

T72 2-07-
2019

Bibliotheekvisie Na de zomervakantie zal in samenwerking met 
OBGZ een nieuwe bibliotheekvisie komen.

In 2016 is de gemeentelijke visie 
op bibliotheekfuncties 
vastgesteld. Daarna is veel 
gesproken over het 
exploitatietekort van de 
bibliotheek in relatie tot de 
uitvoering van de visie. In april 
van dit jaar is er een 
informatiebijeenkomst geweest 
met de raad. In mei een 
rondetafelgesprek en in oktober 
is in een voorbereidende 
vergadering de 

Afgehandeld
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Uitvoeringsagenda 
bibliotheekwerk 2020-2024 
behandeld. Deze is op 12 
november in de raad 
vastgesteld. In de begroting voor 
2020 is extra geld opgenomen 
voor de bibliotheek. Hiermee 
kan de uitvoeringsagenda 
gefinancierd worden.

73 26-02-
2019

(19-04) motie van 
CDA, PvdA, D66, CU, 
BOB, VVD en GBO 
over Rijnstate als 
aanjager in een sterke 
regio.

Roept het College op om: 
 alles op alles te blijven zetten om de komst van 

Rijnstate naar Elst mogelijk te maken;

 daarbij duidelijk aan te geven wat er nodig is van 
de gemeenteraad; 

 ruim voor de kadernota-behandeling in juli 2019 
te concretiseren hoe de plannen van Rijnstate 
zich verhouden tot de mogelijkheden om bij het 
station ook andere maatschappelijke 
voorzieningen te realiseren.

1 okt met de raad besproken, de 
wensen en bedenkingen zijn in 
Q2 2019 met de raad vorm 
gegeven

Q4 2019 Afgehandeld

T73 2-07-
2019

Gemeentepagina voor 
fracties

Een gemeentepagina in De Betuwe vullen door 
fracties naar aanleiding van raadsvergaderingen is 
een goed idee. Hoe dit zal gaan moet in goed overleg 
met Griffie en de afdeling Communicatie tot stand 
komen. Update 15/08/2019: is opgepakt door de 
burgemeester / griffie. Op 1 okt. 2019 wordt een 
voorstel besproken in het seniorenconvent

Dit loopt. De eerste fracties 
hebben  hun columns geleverd 
en gepubliceerd, en er is een 
planning gemaakt tot en met 
volgende zomer. Daarna is de 
afspraak dat het geëvalueerd 
wordt

Afgehandeld

74 26-02-
2019

(19-05) motie van 
VVD, CDA en D66 
over deelname Sunset 
March 75

Roept het College en de Raad (raads- en 
burgerleden) op:
 Om samen op vrijdag 13 of zaterdag 14 

september 2019 een van de 75 bijzondere Sunset 
marches mee te lopen als eerbetoon aan het 
initiatief van de ‘VetaranenOverbetuwe’ en de 48 
gesneuvelde militairen tijdens de Waalcrossing. 

Deelname aan de Sunsetmarch 
is op 14 september. De 
coördinatie hiervan ligt bij de 
raad (Jose Rouwenhorst). 
Afgehandeld.

Afgehandeld



66

T74 2-07-
2019

Organisatie 
ontwikkelingen

De raad zal op de hoogte gehouden worden over de 
organisatie ontwikkelingen.

75 02-04-
2019

(19-06) motie van alle 
fracties over 
toekenning Erepenning 
van de gemeente 
Overbetuwe 

Zijn de voltallige raad en alle wethouders van 
mening dat:
vanwege zijn betekenis voor Overbetuwe en haar 
inwoners, verenigingen, maatschappelijke 
organisaties, bedrijfsleven en de plek die de 
gemeente dankzij burgemeester van Asseldonk heeft 
verworven in de regio,
        de heer van Asseldonk de hoogste 
gemeentelijke waardering toekomt:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
 De Erepenning van de gemeente Overbetuwe.

Afgehandeld Afgehandeld

T75 03-09-
2019

Evaluatie Preventie- en 
handhavingsplan 
alcohol

De burgemeester zegt toe dat de evaluatie Preventie- 
en handhavingsplan alcohol Overbetuwe 2015-2018 
in het eerste kwartaal van 2020 gerealiseerd zal 
worden.

Q1 2020

76 16-04-
2019

(19-07) motie van 
CDA, VVD en D66 
over kaders voor 
veiligheid in 
Overbetuwe

Roept het College op om:
 Voor de kadernota 2020 de raad actief te 

informeren over de regionale en lokale aanpak 
van veiligheid en zorg (door middel van het 
organiseren van een ronde tafel gesprek met 
politie, zorginstellingen en andere ketenpartners

 De volgende volgende speerpunten mee te 
nemen in de te ontwikkelen nota:  
o Overtredingen waarvan onze inwoners het 

meest last hebben in hun gevoelens van 
veiligheid zoals a-sociaal (verkeers) 
gedrag, met prioriteit worden opgepakt

o Verward gedrag gaat om zorg en 
veiligheid en samenwerking tussen Ggz, 
politie, veiligheidshuis, etc. Hierin mee te 
nemen de rol die de kernteams en de 
lokale toegang spelen. Aandacht te hebben 

- eerste bullet RTG is gehouden 
op 3 juni 2019. 
Tweede en derde bullet: worden 
opgenomen in de Nota IV. Deze 
wordt in het eerste kwartaal van 
2020 ter vaststelling aan de raad 
aangeboden.

Q1 2020
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voor actieve signalering in onze dorpen 
betreffende het verward gedrag!

o Afvaloverlast. Hierbij ook denken aan 
drugsafval dumping van gewoon afval en 
de wijze waarop gebruik gemaakt van de 
inzet van bijzondere 
opsporingsambtenaren van de gemeente 
zelf. 

o De aanpak van zorgfraude expliciet toe te 
voegen aan de aanpak van ondermijning. 
Er gaat veel geld in om de zorg en de 
politie heeft niet altijd de capaciteit heeft 
om zaken op te pakken. Dat geldt ook voor 
het Openbaar Ministerie. 

 Te bewerkstelligen in overleg met Lingewaard om 
de veiligheidsnota vast te stellen voor 3 jaar zodat 
daarna zowel de veiligheidsnota als de 
meerjarenbeleidsagenda van de politie vanaf 
2022 synchroon lopen

T76 03-09-
2019

Motie OV-fietsen. Het college zal de raad, n.a.v. vragen GroenLinks 
fractie, schriftelijk aangeven wat de stand van zaken 
is omtrent de uitvoering van deze motie.

We hebben het verzoek om OV 
fietsen te plaatsen op station 
Zetten-Andelst en de uitbreiding 
van fietsen op station Elst bij de 
provincie neergelegd. De 
provincie verzamelt en 
beoordeeld alle verzoeken van 
gemeenten en dient vervolgens 
een voorstel in bij het ministerie 
van Infrastructuur en Waterstaat. 
Het ministerie en NS hebben de 
provincie laten weten nieuwe 
aanvragen nog niet in 
behandeling te nemen. Alleen bij 
een echt grote aantoonbare 
vraag maakt NS uitzonderingen. 
Dit geldt niet voor de stations 
Elst en Zetten-Andelst
NS is namelijk bezig een 
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verkenning naar 
verbetervoorstellen voor OV 
fiets. Deze voorstellen moeten 
meer gemak voor de reiziger 
opleveren maar ook de kosten 
moeten omlaag worden 
gebracht, zeker voor locaties bij 
kleinere stations waar maar 
beperkt aantal fietskluizen 
komen en waar beperkt aantal 
afnames per maand plaatsvindt. 
Her en der worden nu pilots 
gehouden en resultaten wil NS 
eerst evalueren. De provincie 
houdt ons op de hoogte van de 
stand van zaken van ons 
verzoek.

77 16-04-
2019

(19-08) Motie van 
VVD, CDA, GBO, D66 
en CU over 
politiecapaciteit in 
Overbetuwe

Verzoekt het College op om:

Bij vaststelling van het “regionaal 
meerjarenbeleidsplan politie 2019-2022” door het 
bestuurscollege Oost-Nederland van de politie erop 
aan te dringen dat ook in de toekomst de gemeente 
Overbetuwe de beschikking heeft over het huidige 
basisteam politie en waakt over de aan ons 
toebedeelde politiecapaciteit voor nu en in de 
toekomst zodat het veiligheidsrisico voor de 
Overbetuwse inwoners tot een minimum beperkt blijft.

Is gedaan Afgehandeld

T77 03-09-
2019

Stand van zaken 
ontwikkelingen 
Vriezeneck.

Voor 30 september zal de raad  duidelijkheid krijgen 
over de uitvoering van de aangenomen motie over 
voorkomen bomenkap op De Vriezeneck.

Raad is 1 okt middels een brief 
geinformeerd

Febr D66:  Niet afgehandeld, 
ontwikkelingen zijn voor de raad 
nog niet zichtbaar.

Afgehandeld

78 16-04-
2019

(19-09) Motie van 
GBO, GL en D66 over 
spoorlijn Arnhem-Tiel

Verzoekt het college om:
1.) de raad van alle tussentijdse ontwikkelingen 

en proces stappen van resp. rijk, provincie, 
het college of andere organisaties via 
memo’s of mondeling steeds te informeren 

De studie is onlangs opgestart 
door de provincie. De punten uit 
deze motie zijn ingebracht bij het 
eerste startoverleg. We zullen 
de raad actief informeren over 
de voortgang van deze studie
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resp. mee te nemen;
2.)  de provincie te bewegen in de studie resp. 

het afwegingsproces zeker te betrekken de 
mogelijkheid om de treinverbinding te 
elektrificeren door middel van bv. accu’s en 
om de mogelijkheid te onderzoeken voor een 
snelfietspad;

3.) de provincie te bewegen in de studie de 
mogelijkheid mee te nemen het station 
Valburg in de treinverbinding weer 
operationeel te laten zijn;

T78 01-10-
2019

Lijst moties en 
amendementen

Op verzoek van de PvdA zal op  2 oktober 2019 in 
het presidium aandacht worden besteed aan de 
lijsten van aangenomen moties en amendementen.

79 16-04-
2019

(19-10) Motie van 
PvdA, CU, BOB, D66, 
VVD, GL en CDA over 
bouwpercelen in 
buurtschap Reeth.

Verzoekt het college om:

1. te onderzoeken, welke behoefte er op dit moment 
in het buurtschap Reeth wordt gevoeld ten aanzien 
van het aantal bouwpercelen dat er zou moeten 
komen, als de aanleg van de Railterminal 
Gelderland doorgaat en aan de hand van de 
uitkomst van dat onderzoek aan de raad een plan 
voor te leggen op welke wijze, die aanwezige 
behoefte het best kan worden ingevuld 
(planologisch en financieel); en 

2. indien noodzakelijk, hiervoor medewerking te 
verzoeken van de Provincie, als initiatiefnemer 
voor de Railterminal Gelderland, om het voor te 
leggen plan mogelijk te maken;

D66: kaders windmolens en 
zonneparken: zou in 2019 
worden voorgelegd aan de raad. 
Is wethouder hierop al 
teruggekomen of hebben we iets 
gemist?

Deel 2 is uitgevoerd, deel 1 komt 
straks samen met de 
aankoopregeling RTG. 

Q1 2020

T79 01-10-
2019

Tussenrapportages CU meent dat in deze Tussenrapportage geen 
rekening is gehouden met de aanbevelingen van de 
Rekenkamercommissie over duidelijkere uitleg bij 
rapportages.
*De voorzitter zegt toe er voor te zorgen dat deze 
problematiek schriftelijk zal worden beantwoord 
richting raad.

Q1 2020
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80 16-04-
2019

(19-11) Motie GL en 
BOB over 
samenwerking 
wijkagenten en sociale 
teams.

Verzoekt het college om:
1. er zorg voor te dragen dat er verbindingen worden 

gelegd tussen de visie sociaal domein en de 
Nota Integrale Veiligheid;

2. met als doel het stimuleren en faciliteren van 
samenwerking tussen wijkagenten en de 
sociale teams op uitvoeringsniveau.

Is uitgevoerd, is met de raad 
besproken tijdens een 
voorronde.

Afgehandeld

T80 01-10-
2019

Financiering 
zwembaden en 
nieuwbouw Elst

Wethouder Hol zegt toe in de kadernota 2021 de 
financiering van de zwembaden en nieuwbouw te Elst 
boekhoudkundig anders te verwerken.

Q2 2020

81 03-06-
2019

(19-12) Motie VVD, 
CDA, BOB, D66 en 
PvdA over behoud 
maatschappelijke 
zorgfunctie Hoge Hof 
Herveld

verzoekt het college om:
1. Een visie op wonen met zorg en voorzieningen in 
dit gebied te maken en aan de raad aan te bieden; 
2. Geen bestemmingsplan betreffende de locatie aan 
de Binnenstraat aan de raad aan te bieden voordat 
over de visie (punt 1.) overeenstemming is bereikt 
met de raad;  
3. Nog geen verdergaande overeenkomsten 
betreffende deze locatie te sluiten voordat over de 
visie (punt 1.) overeenstemming is bereikt met de 
raad;

Is in uitvoering.

T81 01-10-
2019

Sportbeleid Wethouder Hol zegt toe de raad met een tabel te 
informeren over het proces met betrekking tot het 
sportakkoord en het sportbeleid.

Q1 2020

82 25-06-
2019

(19-13) Motie BOB, 
D66, CDA, PvdA en 
GL over 
kortingsregeling 
minima bij 
maaltijdvoorziening 
“Tafeltje Dekje”

verzoekt het college om:
1. zo spoedig mogelijk ook in Overbetuwe een 
kortingsregeling specifiek voor minima in te voeren.
2. over de precieze datum van in werking treden 
afspraken te maken met de Stichting Algemene 
Hulpdienst Elst en de Stichting Samen Zorgen die de 
praktische uitvoering van de regeling voor hun 
rekening zullen moeten willen nemen.
3. voor de dekking van deze maatregel een beroep te 
doen op de reeds beschikbare middelen binnen het 
minimabeleid

GroenLinks:informatie ontbreekt.
D66: D66: In de nota is vermeld 
dat het lastig is om te weten hoe 
groot de doelgroep is, is hier al 
meer informatie over?

Voor deze motie is een BW 
voorstel met memo voor de raad 
opgesteld. Het nummer van het 
BW voorstel was: 19bw000556.  

Q4 2019 afgehandeld
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2 De Gelrepas zal met ingang van 1 januari worden vervangen door een andere regeling.

4. bij de voorstellen voor toekomstig minimabeleid 
met een voorstel te komen hoe de korting in de 
toekomst het best kan worden voortgezet.

Datum besluitvorming 12 
november 2019. 

Nee daar is geen informatie 
over. De Stichting Algemene 
Hulpdienst Elst vraagt niet naar 
inkomen & de Stichting Samen 
zorgen evenmin. 
Maar in de memo is wel een 
heel grove schatting opgenomen 
die naar alle waarschijnlijkheid 
aan de hoge kant is.  Namelijk < 
20% van het aantal huidige 
gebruikers. Dit zou dan zijn 20% 
van 105. Dus ongeveer 21 
inwoners. 

In 2020 zal blijken of hier 
daadwerkelijk behoefte aan is en 
in welke mate dit dan het geval 
is.

T82 01-10-
2019

Compensatie eigen 
risico chronisch zieken, 
collectieve 
zorgverzekering

Wethouder Horsthuis zegt toe dat er een betere 
communicatie zal komen en dat er over een jaar een 
evaluatie zal plaatsvinden 

Qua betere communicatie is er  
een volledig communicatieplan 
opgesteld  en heeft wethouder 
Horsthuis zijn column aan het 
onderwerp gewijd. In Q1-2020 
wordt het aantal aangemelde 
personen voor de verzekering 
aan de raad toegezonden. 
Planning staat op Q4 2020 i.v.m. 
de evaluatie

Q4 2020

T82a 22-10-
2019

Huisvestingsverorde-
ning

Wethouder Hol zegt toe om de jaarverslagen van de 
woningcorporaties waarin zij verslag doen van de in 
dat jaar gedane toewijzingen aan de raad te doen 
toekomen.

Doorlopend

83 25-06-
2019

(19-14) Motie D66, 
PvdA en GL over 
vergoeding 
zwemlessen

verzoekt het college om:
Aanvullend op de bestaande regelingen, of in plaats 
van de huidige regelingen2, een volledige vergoeding 
voor het behalen van het zwemdiploma A te bieden 
aan kinderen tot 18 jaar uit gezinnen die een inkomen 

D66

Dit wordt  opgenomen in de 
Meedoenregeling, We sturen op 
eind Q1 om de Meedoenregeling 

Q1 2020
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3 Conform de motie van GL, D66 en PvdA is het voorstel om alle regelingen in het kader van armoedebeleid op de grens van 130% te stellen, vandaar ook 
deze regeling.

hebben tot 130% van het wettelijk sociaal minimum 
(WSM).

in de raad te brengen. Eventuele 
afwijking van de prognose zullen 
we tijdig melden.

T83 05-11-
2019

Aanpak eenzaamheid Informatie over de aanpak van eenzaamheid zal het 
eerste kwartaal van 2020 richting raad gaan

Raad is via een memo op  3 dec 
geïnformeerd

Afgehandeld

84 25-06-
2019

(19-15) Motie D66, GL 
en PvdA over 
tegemoetkoming 
vergoeding eigen risico 
chronisch zieken en 
gehandicapten

verzoekt het college om / nodigt het college uit om:

1. Een compensatieregeling uit te werken voor 
mensen met een chronische ziekte of 
handicap en een inkomen tot 130%3 van het 
wettelijk sociaal minimum (WSM), al dan niet 
met meerder opties 

2. De meerkosten (van de eventuele opties) van 
deze regeling voor de begrotingsbehandeling 
in het najaar van 2019 voor te leggen aan de 
Raad voor besluitvorming

3. En, behoudens instemming van de Raad bij 
punt 2, deze regeling per 1 januari 2020 in te 
laten gaan

Heeft de raad op 1 okt 2019 
vastgesteld

Afgehandeld

T84 05-11-
2019

Sociaal domein In het eerste kwartaal van 2020 zal meer informatie 
richting raad komen over de ontwikkelingen op het 
gebied van het sociaal domein

Q1 2020

85 25-06-
2019

(19-16) Motie GL, 
PvdA, VVD, CU en 
D66 over voorkom 
bomenkap op De 
Vriezenenck

Verzoekt het college om: 
1. Te inventariseren hoe de op De 

Vriezenenck aanwezige bomen 
beschermd kunnen worden tegen kap;

2. Deze kapbescherming even lang te laten 
duren als de huidige groen/agrarische 
bestemming gehandhaafd blijft

3. Inspanningen te doen om te voorkomen 
dat nu niet terug te draaien besluiten 
(kappen) worden uitgevoerd;

Wordt uiterlijk 31 september 
2019. Raad is middels een brief 
geinformeerd.

Afgehandeld
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4. De raad uiterlijk 31 augustus 2019 te 
informeren over de aanpak en resultaten.

T85 05-11-
2019

Bomenbeleid De aangenomen motie bomenbeleid is niet verwerkt 
in de programmabegroting 2020 en zal daarom 
alsnog begin 2020 hierin opgenomen worden.

Brief raad 10 dec Afgehandeld

86 02-07-
2019

(19-17) Motie M-1 van 
VVD, CDA en GL over 
budget Sociaal 
Domein.

Verzoekt het college om:

1. Zich in te spannen om het rijksbudget voor 
het sociaal domein structureel te verhogen.

2. De raad een overzicht van technisch en 
juridisch mogelijke maatregelen te 
verstrekken die tezamen tenminste 
waarborgen dat de taken op het sociaal 
domein voor het einde van deze 
raadsperiode uit kunnen worden gevoerd 
binnen de bijdrage daarvoor vanuit het rijk, 
zodat we als raad een afweging kunnen 
maken.

3. Per maatregel aan te geven wat de te 
verwachten besparing incidenteel en 
structureel naar verwachting is én per 
maatregel aan te geven wat de 
(maatschappelijke) effecten incidenteel en 
structureel naar verwachting zullen zijn.

4. Aan te geven welk pakket aan maatregelen 
de voorkeur geniet van het college en hoe 
die voorkeur zich verhoudt tot het 
rijksbudget.en de gestelde doelen in de 
programmabegroting.

5. Deze informatie tijdig en in ieder geval voor 
de behandeling van de Kadernota 2021 naar 
de raad te zenden

de moties jeugdzorg kernteams, 
over doen wat nodig is, budget 
sociaal domein en minder uitval 
jeugdhulptrajecten worden 
samen opgepakt. Voor de zomer 
komt er een uitvoeringsnota 
Overbetuwe Samen. Hierin 
worden de vier moties 
meegenomen.

Q2 2020
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T86 05-11-
2019

Warmteplan Het warmteplan zal begin 2020 aan de raad worden 
aangeboden.

Q2 2020

87 02-07-
2019

(19-18) Motie M-2 van 
VVD, PvdA, CDA, GL, 
GBO en D66 over 
Personeelsbudget.

Verzoekt het college om:

1 De kosten voor externe inhuur over de 
afgelopen jaren inzichtelijk te maken, 
inclusief de prognose voor 2020-2023 en de 
mogelijkheden om die kosten te beperken.

2  De stukken zoals die in de informatiememo 
van 27 maart 2019 zijn aangekondigd t.a.v. 
herijken beleid en evaluatie p-budget met de 
raad te delen.

3 Aan te geven welke keuzes gemaakt kunnen 
c.q. moeten worden als de raad bij de 
behandeling van de begroting 2020 niet of 
slechts gedeeltelijk instemt met verhoging 
van het personeelsbudget (bij de keuzes 
dient kwaliteit voorrang te krijgen boven 
kwantiteit en dienen de keuzes dus 
inhoudelijke prioriteiten te bevatten).

4 Deze stukken en gegevens zodanig tijdig 
aan te leveren dat ze onderdeel kunnen 
uitmaken van de beraadslagingen over de 
begroting 2020.

Evaluatie P-budget is in de raad 
van 12 nov 2019 besproken. De 
overige punten zijn o.a. 
meegenomen in de begroting.

Afgehandeld

T87 05-11-
2019

Zorgvoorziening Hoge 
Hof Herveld

In februari 2020 zal meer duidelijkheid gegeven 
kunnen worden over de ontmoetingsruimte bij De 
Hoge Hof in Herveld.

Q1 2020

88 02-07-
2019

(19-19) Motie M-3 van 
CDA, D66, PvdA, GL, 
GBO en CU over 
aanpak eenzaamheid 
Overbetuwe 

Roept het College op om:
 voor de begrotings 2020 de raad actief te 

informeren over de lokale mogelijkheden om 
aan te sluiten bij de landelijke aanpak één 
tegen eenzaamheid;

 hierover in gesprek te gaan met 
maatschappelijke partners en een ronde-tafel 

D66 D66: vernemen graag de 
laatste stand van zaken over dit 
onderwerp? Wat is er gedaan en 
wat staat er op de rol?

GBO

De raad is op 3 dec 2019 

Afgehandeld
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gesprek met de raad te organiseren in het 
voorjaar 2020;

 te bezien of het ook zinvol is om zowel 
ouderen als jongeren hierbij te betrekken;

 zoveel mogelijk aan te sluiten bij al 
bestaande initiatieven en activiteiten in 
Overbetuwe zoals bijvoorbeeld in Zetten (‘de 
Ontmoeting’).

middels een memo 
geinformeerd.

89 02-07-
2019

(19-20) Motie M-5 van 
CDA, VVD, PvdA, CU 
en D66 over een 
nieuwe lente met 
Provincie samen en 
integraal.

Roept het college op om:
- zo spoedig mogelijk, doch voor 1 oktober 

2019, in gesprek te gaan met het College van 
Gedeputeerden om duidelijkheid te krijgen 
over de beleidsvoornemens van de Provincie 
aangaande Mobiliteit;

- de raad voor 1 januari 2020 te rapporteren 
welke mogelijkheden vanuit Provinciale 
gelden er zijn om opgaves van Overbetuwe 
qua verkeersveiligheid en/of leefbaarheid in 
gebieden waar (grote) infrastructurele 
projecten (gaan) spelen mede te bekostigen 

- de raad te informeren of er samen met de 
Provincie een provinciaal plan kan worden 
opgesteld voor die gebieden

De provincie heeft aangegeven 
dat ze een mobititeitsvisie gaan 
opstellen waarin duidelijk wordt 
wat de 
beleidsvoornemens/opgaves 
zijn. De financiele prioritering 
volgt aan de hand van deze 
visie.
De verwachting is dat de visie in 
het voorjaar van 2020 wordt 
vastgesteld. Voorafgaand zal de 
provincie in gesprek gaan met 
haar partners. We zullen de raad 
informeren over de voortgang 
van deze visie. Er wordt een 
raadsinformatieavond 
georganiseerd.

Q2 2020

90 02-07-
2019

(19-21) Motie M-6 van 
CU, CDA, GL, GBO, 
VVD, D66 en PvdA 
over Dorpshart Zetten

verzoekt het college om :
- Samen met de Werkgroep Dorpshart Zetten 

de mogelijkheden te inventariseren om de 
door de werkgroep Dorpshart Zetten 
gepresenteerde plannen te kunnen realiseren 

- Hiervoor de werkgroep Dorpshart Zetten op 
korte termijn uit te nodigen voor een gesprek 
en afspraken te maken over het 
vervolgproces, waarbij uitgegaan wordt van 
een initiërende rol van de werkgroep en een 
faciliterende rol van de gemeente.

- Bij uitwerking van de plannen ook 

D66
GBO

Eind 2019 heeft gesprek met 
werkgroep dorpshart Zetten 
plaatsgevonden.
Het college neemt eind januari 
een besluit over de motie 
waarna de raad geïnformeerd 
wordt.

Q1 2020
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faseringsmogelijkheden mee te nemen.
- De Raad voor einde dit jaar te informeren 

over de voortgang en het initiatief. 
-  Voor de kadernota 2021 (juli 2020) met een 

concreet voorstel naar de Raad te komen.

91 02-07-
2019

(19-22) Motie M-7 van 
GBO, D66, PvdA, CDA 
en GL over speeltuin 
wijk De Vierslag

Verzoekt het college om:
1.    Dit jaar nog in gesprek te gaan met GEM zodat 
er in 2020 al gestart kan worden met de inrichting van 
de speeltuin. 
2.    Deze speeltuin mee te nemen in het speelbeleid 
2020 waar meerdere speelplekken  gerenoveerd 
gaan worden zodat er in Elst Oost een goed 
speelklimaat gecreëerd wordt

Eerste gesprek hierover met 
GEM is gevoerd . Er lijkt een 
opening dat GEM nog i.s.m. 
bewoners(-cofinanciering) iets in 
wil richten aan 
speelaanleidingen in 2020. 
Bewoners hebben inmiddels 
eerste beroep gedaan voor 
speelplekken op 
Overbetuwedoet.nl.
Er volgt hiermee een separaat 
traject van het Speelproject 
Westeraam 2020.  Als de 
samenwerking tussen bewoners 
en GEM doorgaat, zou in Q3 
een oplevering kunnen 
plaatsvinden.

Q3 2020

92 02-07-
2019

(19-23) Motie M-9 van 
GBO en GL over 
inspraak- en 
participatiebeleid 

Dringt er bij het college op aan:
 Haast te maken met de herijking en 

actualisatie van het participatiebeleid;
 Hierbij ook de eisen van de nieuwe 

omgevingswet te betrekken
 Met inwoners en de gemeenteraad op korte 

termijn in gesprek te gaan over: 
-  de wijze waarop participatie van en 
voorlichting aan onze inwoners het beste 
vorm kan krijgen;  
- hoe de regels omtrent participatie in de       
toekomst actueel gehouden kunnen worden.

GroenLinks:GBO en GL dienden 
in, raadsbreed aangenomen, 
verzoekt het college haast te 
maken met het 
participatiebeleid. Laatste actie 
was ons inziens rapport 
Rekenkamercommissie op 
20082019.

Op 7 januari 2019 vindt er een 
politieke avond plaats waarbij er 
input wordt opgehaald voor de 
visie.

Q2 2020

93 02-07-
2019

(19-24) Motie M-10 
van GL, PvdA, CU, 
D66 en VVD over 
evaluatie bomenbeleid

Verzoekt het college:
 Het gevoerde bomenbeleid te evalueren en 

nieuwe criteria aan de raad voor te leggen 
om de bomen in Overbetuwe zo optimaal 
mogelijk te beschermen; 

GroenLinks:evaluatie en nieuw 
bomenbeleid: we hebben nog 
niks gezien

De raad is op 10 dec 2019 

Q2 2020
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 De evaluatie en het nieuwe beleid voor 1 juni 
2020 aan de raad voor te leggen;

 Indien nodig ambtelijke capaciteit vrij te 
maken dan wel in de begroting 2020 
middelen op te nemen om de evaluatie, het 
opstellen van nieuw beleid en het 
aangepaste bomenbeleid uit te voeren.

geïnformeerd over de stand van 
zaken (19uit22877)

94 02-07-
2019

(19-25) Motie M-11 
van GL, CDA, GBO, 
PvdA, VVD en D66 
over zwemmen in 
Overbetuwe

Verzoekt het college:
 De resultaten van het behoefteonderzoek en 

het locatieonderzoek op korte termijn te 
delen met de Raad; 

 In de ‘Zwembadvisie Overbetuwe’ aan te 
geven welke opties er in Zetten zijn om de 
zwemfaciliteiten daar te kunnen behouden, 
dit in samenspraak met de toekomstige 
eigenaar en de gemeente Nederbetuwe; 

 In deze visie ook de kosten van behoud van 
zwemfaciliteiten in Zetten uit te werken en 
daarbij met de gemeente Nederbetuwe de 
bereidheid te bespreken om een financiële 
bijdrage te leveren aan behoud van de 
zwembadfaciliteiten in Zetten;

 Het zwembad in Zetten te betrekken bij het 
onderzoek naar de mogelijkheid voor een 
Vitaal Sportpark op deze locatie;  

  De raad op korte termijn te informeren over 
het verdere proces door middel van een 
nieuwe planning en bijvoorbeeld een 
stappenplan.

GroenLinks:deze is er nog niet

Deze is op 1 okt met de raad 
besproken 

In de rapportage ‘Behoefte- en 
haalbaarheidsonderzoek nieuw 
multifunctioneel sportcentrum 
Elst’ (Corsa 19bij09638) geeft 
Deel I inzicht in huidige situatie, 
behoefte, concurrentie en trends 
in zwemwater in Overbetuwe.

In hoofdstuk 2 wordt inzicht 
gegeven in de huidige situatie 
van zowel de Helster in Elst als 
de Leygraaf/De Drie Essen in 
Zetten in de gemeente 
Overbetuwe. In paragraaf 2.1.2 
is het verzorgingsgebied van 
zwembad De Helster uiteen 
gezet en in paragraaf 2.2.1 het 
verzorgingsgebied van 
zwembad  de Leygraaf/De Drie 
Essen.  Tevens wordt in 
paragraaf 2.3 de concurrerende 
zwemvoorzieningen van  
zwembad De Helster en 
zwembad  de Leygraaf/De Drie 
Essen in beeld gebracht.  In 
hoofdstuk 3 worden 
demografische ontwikkelingen 
toegelicht en algemene 
landelijke en de lokale trends en 
ontwikkelingen die invloed 

Afgehandeld
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hebben op de behoefte aan 
zwemwater in de gemeente 
Overbetuwe. In paragraaf 3.5 
worden de ambities van de 
stakeholders 
(zwemverenigingen Elst en 
Zetten en exploitanten) in beeld 
gebracht. In hoofdstuk 4 worden 
bovengenoemde elementen 
vertaald ineen nieuwe 
configuratie van het zwembad, 
waarmee rekening is gehouden 
met de wensen van de 
stakeholders en het verwachte 
verzorgingsgebied is vertaald 
naar uitgangspunten voor de 
nieuwe zwembadconfiguratie.
Met bovengenoemde rapportage 
Deel I is inzicht gegeven inzicht 
in Visie op zwemwater in 
Overbetuwe.
U heeft op 1 oktober gekozen 
voor zwembadconfiguratie 
scenario 2 ‘Lokaal met ambitie’.

Febr GL: beschouwen wij niet 
als afgehandeld: er is geen 
zwembadvisie Overbetuwe aan 
de raad voorgelegd, alleen een 
besluit over de toekomst van de 
Helster. het college refereert aan 
'Behoefte- en 
haalbaarheidsonderzoek nieuw 
multifunctioneel sportcentrum 
Elst' als zou dit de beoogde 
zwembadvisie zijn, omdat hierin 
onderzoek staat naar behoeften, 
demografische ontwikkelingen 
en ambities van stakeholders bij 
zwembaden in Elst én Zetten, 
echter dit is een besluit over de 
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Helster, geen zwembadvisie en 
men gaat bij de vertaling van het 
onderzoek alleen in op de 
mogelijkheid van een nieuw 
zwembad in Elst

95 02-07-
2019

(19-26) Motie M-12 
van GL en PvdA over 
Overbetuwe duurzaam 
mobiel

Verzoekt het college:
 Voor het einde van het jaar de visie op 

duurzame mobiliteit aan de raad voor te 
leggen;

 Hierbij met de landelijke overheid en de 
provincie af te stemmen welk aandeel van de 
49% CO2-vermindering op het gebied van 
mobiliteit voor rekening komt van de 
gemeente, dit aandeel als minimumdoel in 
deze visie op te nemen en liefst nog 
ambitieuzer te formuleren;

 Tegelijk met de visie een 
uitvoeringsprogramma op te stellen en aan 
de raad voor te leggen met concrete, 
substantiële en wellicht gedurfde 
maatregelen om de CO2-uitstoot van de 
mobiliteit van de inwoners in 2030 zodanig te 
verminderen dat het minimumdoel van 49% 
ruimschoots gehaald wordt;

 Op weg hiernaartoe een tussentijdsdoel te 
formuleren voor 2023 met bijbehorende 
maatregelen;

 Bij het opstellen van de maatregelen de fiets 
een belangrijke rol te geven en 
klimaatrechtvaardigheid in het oog te 
houden;

 Indien nodig ambtelijke capaciteit vrij te 
maken dan wel in de begroting 2020 
middelen op te nemen om dit 
uitvoeringsprogramma te verwezenlijken.

GBO

De motie wordt meegenomen bij 
de uitvoering van het speerpunt 
Mobiliteit. De planning is in het 
voorjaar van 2020 een 
ambitiedocument vast te laten 
stellen door de raad. 
Daarnaast werkt de provincie 
ook aan een visie op mobiliteit. 
De raad wordt hierover middels 
een informatiebijenkomst 
geinformeerd. 

Q2 2020
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96 02-07-
2019

(19-27) Motie M-13 
van GL, PvdA, D66 en 
CDA over raadsleden 
de scholen in.

Besluit:
 De griffie opdracht te geven om in overleg 

met het Westeraam, Lyceum Elst, het 
Overbetuwe College en het Hendrik Pierson 
College, bij gebleken behoefte, een 
programma op te zetten waarbij alle 
middelbare scholieren in hun schoolloopbaan 
minstens één keer in de klas bezoek krijgen 
van raads- en burgerleden (bijvoorbeeld 
tijdens de les maatschappijleer).

 Dit programma met ingang van het 
schooljaar 2019-2020 jaarlijks op de scholen 
te laten plaatsvinden.

Is aan de raad.
Antwoord van de griffier: 
Gesprekken met de scholen zijn 
gaande. In januari volgt voorstel 
uitwerking via seniorenconvent

D66: Hoe komt het dat het zo 
lang op zich laat wachten? Is het 
college voornemens een 
structurele opzet in 
samenspraak met de scholen te 
realiseren? 

Antwoord van de griffier: Met het 
voorstel in januari en uitvoering 
dit schooljaar wordt voldaan aan 
de opdracht in de motie. In 
bovengenoemde voorstel zal 
ook sprake zijn van een 
structurele opzet, zoals de motie 
vraagt. 

97 02-07-
2019

(19-28) Motie M-14 
van D66 en GL over 
verkiezingsborden.

verzoekt het college om:

1. Te onderzoeken wat het kost om de oude 
verkiezingsborden te vervangen door digitale 
waarvoor partijen hun posters digitaal 
aanleveren;

2. Daarbij mee te nemen de besparingen op 
personeelskosten die zijn gemoeid met het oude 
systeem;

3. Het meerjaren kostenplaatje in beeld te brengen;
4. Vóór de begroting 2020 met een inhoudelijk en 

financieel voorstel te komen.

De raad heeft hierover 3 dec 
besloten.

Afgehandeld

98 02-07-
2019

(19-29) Motie M-15 
van D66, GL en PvdA 
over Tergouw 

Verzoek het college om:
een onafhankelijke mediator aan te stellen om de 
impasse en de situatie op het terrein Tergouw in een 
positieve richting mede te sturen en met een of 
meerdere adviezen te komen om tot een structurele 
oplossing te komen.

D66: De onafhankelijke mediator 
is voor ons onzichtbaar, wie wat 
waar is hij/zij? Of is er nog 
niemand aangesteld? In juli 
2019 is de motie aangenomen, 
er zijn vele maanden voorbij 
gegaan om iemand aan te 

Q1 2020
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stellen? Hoe is het mogelijk dat 
er geen onafhankelijke mediator 
is benaderd? 

Inmiddels is  met de diverse 
partijen en ook individuen 
gesproken. De wethouder was 
hierbij aangesloten. De input 
wordt uitgewerkt en dan wordt er 
begin 2020 een nieuwe ronde 
georganiseerd.. 

99 02-07-
2019

(19-30) Motie M-16 
van D66, CU en GL 
over afvalscheiding op 
scholen en andere 
maatschappelijke 
organisaties.

Verzoekt het college om:
1. De uitkomst van deze pilot te delen met de 

raad;
2. Bij een positieve uitkomst uiterlijk 1 januari 

2021 deze pilot uit te rollen over alle scholen 
en sportclubs met een eigen accommodatie 
ofwel alle maatschappelijke organisaties;

3. Een voorstel voor de extra eventuele kosten 
op te nemen voor zover dit niet binnen de 
bestaande budgetten gedekt kan worden.

Momenteel zijn we bezig met 
het schrijven van het 
projectplan en binnenhalen 
van de subsidie.

100 02-07-
2019

(19-31) Motie M-17 
van D66, BOB en 
PvdA over 
Stolpersteine.

Draagt het college van burgemeester en wethouders 
op: 

1. Mee te werken aan een verzoek tot het 
plaatsen van Stolpersteine/Struikelstenen in 
de gemeente Overbetuwe.

2. Desgevraagd advies te geven aan een te 
vormen comité, welke de voorbereidingen en 
organisatie op zich zal nemen om te komen 
tot het plaatsen van 
Stolpersteine/Struikelstenen. Denk hierbij 
aan een comité gevormd door de historische 
verenigingen in onze gemeente zoals 
Marithaime en mogelijk het Nederlands 
Israëlitisch Kerkgenootschap, de nazaten van 
de slachtoffers en de huidige bewoners van 
deze panden.

3. Mee te werken aan het plaatsen van 
Stolpersteine/Struikelstenen.

D66 D66: Is het college van 
B&W al benaderd om hieraan 
faciliterend mee te werken?

Het initiatief ligt niet bij de 
gemeente, maar bij de 
initiafnemers. De gemeente 
werkt mee als daarom gevraagd 
wordt. Tot op heden is de 
gemeente nog niet benaderd. 
Vanuit de gemeente wordt 
contact gezocht met 
initiatiefnemer om stand van 
zaken na te gaan.

.

Q2 2021
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101 02-07-
2019

(19-32) Motie M-18 
van D66 en BOB over 
meer muziek in de klas 
betaalbaar.

verzoekt het college om / nodigt het college uit om:
1. Een inventarisatie te maken van de bijdrage die 
Overbetuwse basisscholen nodig hebben om hun 
leerlingen muziekonderwijs te kunnen bieden.
2. Vast te stellen wat deze basisscholen kunnen 
realiseren met de 2000 euro per school die nu in de 
kadernota is uitgetrokken voor zowel Cultuur met 
Kwaliteit als Muziek in de Klas. 
3. Vóór de behandeling van de begroting 2020 terug 
te komen bij de raad met deze inventarisatie en zo 
nodig te komen met een aangepaste begroting 
waaruit de beide programma’s kunnen worden 
uitgevoerd.

Q2 2020

102 02-07-
2019

(19-33) Motie M-19 
van VVD, GL en D66 
over 
ondersteuningstraject 
agrarische sector.

Roept het college op om:
- Onderzoek te verbreden naar alle sectoren 

van het bedrijfsleven en te richten op het 
wegnemen van eventuele hindernissen die er 
in de gemeentelijke regelgeving zijn

- En mocht dit niet mogelijk zijn binnen de 
gestelde budgetten (structureel en dit 
incidentele budget) het onderzoek te 
schrappen.

Q1 2020

103 03-09-
2019

(19-34) Motie BOB, 
GL, D66 en PvdA over 
minder uitval 
jeugdhulptrajecten

verzoekt het college om:
gelijktijdig met de begroting 2020 met een concreet 
voorstel te komen om de uitval in jeugdtrajecten terug 
te dringen en daartoe ook verder in gesprek te gaan 
met de huisartsen, om (waar mogelijk) samen met 
hen doelmatiger te verwijzen én om in samenwerking 
met hen en andere betrokkenen de uitval aan te 
pakken.

. GroenLinks:verzoekt om een 
concreet voorstel (tegelijk met 
begroting 2020) om uitval terug 
te dringen.Hebben we nog niet 
gezien
D66:  zou met begroting 2020 
een voorstel worden gedaan: 
wat is de stavaza en 
hoe/wanneer gaat dit opgepakt 
worden?

Q2 2020
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De moties jeugdzorg kernteams, 
over doen wat nodig is, budget 
sociaal domein en minder uitval 
jeugdhulptrajecten worden 
samen opgepakt. Voor de zomer 
komt er een uitvoeringsnota 
Overbetuwe Samen. Hierin 
worden de vier moties 
meegenomen.

104 03-09-
2019

(19-35) Motie GBO en 
D66 over lachgas

Bij deze wordt het college opgeroepen tot:
1) Het in kaart brengen van de situatie binnen 

onze Gemeente en de Raad hiervan voor 1 
december 2019 op de hoogte te stellen.  

2) De mogelijkheid tot het verbieden van 
lachgas te onderzoeken en de Raad hiervan 
voor 1 december op de hoogte te stellen. 

3) Om voorlichting aan leerlingen in de 
bovenbouw van de bassischool, middelbare 
scholen, mbo’s en sportclubs binnen onze 
Gemeente te stimuleren en faciliteren om zo 
jongeren, gebruikers en potentiële 
gebruikers, de gevaren te laten inzien die nu 
nog vaak worden onderschat. Hier de 
scholen, sportclubs en ouders/verzorgers ook 
in mee te nemen. 

4) Een krachtig signaal af te geven aan het 
ministerie en de regering in Den-Haag.

De raad is via  een memo 10 
dec geïnformeerd

Q4 2019 Afgehandeld

105 01-10-
2019

(19-36) Motie PvdA en 
D66 over gelijke 
stagevergoeding voor 
iedereen.

Draagt het college op om:
De stagevergoeding voor álle stagiaires op € 250 per 
maand vast te stellen (uitgaande van een 36-urige 
werkweek);

is aangepast in de regeling 
Belonen Overbetuwe. Deze 
regeling moet nog worden 
vastgesteld door het college. In 
januari gaat er een bericht naar 
de raad.

Q1 2020

106 12-11-
2019

(19-37) Motie VVD, 
D66 en CDA over 
flexwoningen voor 
spoedzoekers

Roept het college op:
 haar interesse kenbaar te maken aan de 

provincie om samen met de regio mee te 
doen aan de Pilot Flexwonen van het 
Ministerie BZK, of een mogelijk vervolg 
daarop; 
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 en, daarna samen met de regiogemeenten, 
woningcorporaties en projectontwikkelaars 
locaties in kaart te brengen waar 
flexwoningen  geplaatst kunnen worden.

107 12-11-
2019

(19-38) Motie CU, 
PvdA, GL en D66 over 
duurzame daken 
(gemeentelijk) 
vastgoed

Verzoekt het college om:
- bij plannen voor nieuwbouw en renovaties 

van gemeentelijk vastgoed, standaard de 
mogelijkheid tot groene daken uit te zoeken, 
al dan niet in combinatie met dakdelen met 
zonnepanelen;

- de uitkomst mee te nemen in de voorstellen 
naar de raad;

- de raad te informeren inclusief motivering, als 
er wordt afgezien van het opnemen van 
groene daken en zonnepanelen in de 
uitvoering, in geval het college bevoegd 
gezag is;

- de benodigde meerkosten per geval extra te 
storten in de bestemmingsreserve voor 
meerjaren onderhoudsplannen

En roept het college op om:
- bij plannen voor nieuwbouw en renovaties 

van niet-gemeentelijke vastgoed waar de 
gemeente op enige wijze betrokken is (bijv. 
via financiering), initiatiefnemers te 
stimuleren om de mogelijkheid tot groene 
daken uit te zoeken, al dan niet in combinatie 
met dakdelen met zonnepanelen en de 
uitkomst mee te nemen in de afweging;

- Te achterhalen welke belemmeringen 
initiatiefnemers ervaren bij het realiseren van 
duurzame daken

Q4 2020

108 12-11-
2019

(19-39) Motie GBO, 
D66 en CDA over 
vaccinatiegraad

Verzoekt het college om:

- Zich maximaal in te spannen om de vaccinatiegraad 
in de gemeente Overbetuwe terug te brengen tot 
minimaal 95%, met de ambitie hoger uit te komen. 

Q2 2020
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- Hiertoe, samen met de ketenpartners, een plan van 
aanpak op te stellen en de raad hierover voor 1 juni 
2020 te informeren. 

-In het plan van aanpak o.a. de volgende zaken mee 
te nemen: het wegnemen van evt. praktische 
belemmeringen en het verbeteren van de kennis over 
vaccinatie bij ouders en professionals. 

-Het huidige vaccinatieprogramma te analyseren. 

109 12-11-
2019

(19-40) Motie CDA, 
CU, BOB, GBO, PvdA, 
D66 en GL over 
stikstof is een 
probleem van ons 
allemaal

Spreekt uit, dat de raad van de gemeente 
Overbetuwe
 

 zich ervan bewust is dat stikstofreductie 
noodzakelijk is en ons allemaal gaat raken; 

 voorziet dat voor alle sectoren nnnb nn 
Overbetuwe zoals de agrarische sector, het 
vervoer, de industrie, de bouw etc. een 
pakket aan maatregelen nodig is om  het 
stikstofoverschot terug te dringen;

 wil dat bij het nemen van deze maatregelen 
goed sectoraal overleg tussen partijen 
uitgangspunt is

 het college vraagt om er bij de ministers van 
LNV, EZ, Defensie, I en W en bij 
Gedeputeerde Staten van de provincie 
Gelderland op aan te dringen er alles aan te 
doen om te komen tot een samenhangend 
pakket maatregelen waarin alle betrokken 
partijen een gezamenlijke inspanning leveren 
om tot de gewenste reductie van 
stikstofuitstoot te komen. 

Brief is in de week van 9 dec 
verstuurd

03-02-
2020

Motie VVD vuurwerk

PHR

Draagt het college op:

1. Om onafhankelijk van landelijk beleid met 
een voorstel te komen, waarbij de 
vuurwerkoverlast en het gevoel van 
onveiligheid door vuurwerk in Overbetuwe 
wordt beperkt door bijvoorbeeld;

Q3 2020
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 Het aanwijzen van vuurwerkvrije 
zones in de diverse kernen van 
Overbetuwe;

 De organisatie van centrale 
vuurwerkshows, naar voorbeeld van 
Valburg, te stimuleren en mogelijk te 
maken. 

2. Helderheid te geven over hoe handhaving 
hierop ingericht wordt.

3. Dit voorstel uiterlijk op 1 juni 2020 aan de 
gemeenteraad voor te leggen.

04-02-
2020

Motie GL signaal 
aan de minister.

R.E.

Verzoekt het college:

1. In overleg te treden met de wethouders 
uit de regio om gezamenlijk actie te 
ondernemen richting de minister

2. De minister te vragen op korte termijn de 
invoering van het abonnementstarief te 
evalueren wat betreft de extra financiële 
druk;

3. De (on)mogelijkheden die de gemeente 
daadwerkelijk heeft om op de uitgaven te 
kunnen sturen aan te geven aan de 
minister

4. De minister te vragen om de extra 
uitvoeringskosten van de nieuwe 
meldcode voor gemeenten op korte 
termijn te evalueren

5. De minister te vragen om tijdelijk meer 
middelen beschikbaar te stellen, in ieder 
geval tot de evaluatie is afgerond voor 
gemeenten om de transformatie 
succesvol te doen verlopen en daarbij 
geen criterium te stellen dat het moet 
gaan om een meerjarig tekort, aangezien 
het gaat om een recente eenmalig 
opgelegde maatregelen door het Rijk 
zonder afdoende financiële compensatie;

6. De minister te verzoeken op basis van de 
uitkomsten van de monitoring structurele 
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Overbetuwe, …..-2019

De griffier, D.E. van der Kamp

financiële maatregelen te treffen ter 
compensatie van de hogere kosten 
waarmee de gemeenten door 
maatregelen van het Rijk mee 
geconfronteerd worden


